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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αλλαγές στο ΕΣΥ
Πηγή: ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΤΗΣ
ΑΧΑΪΑΣ

Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

637.34 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

> Προανήγγειλε από την Πάτρα η Αν. Υπουργός Υγείας Μίνα Γκάγκα

ΑΑλαγ& σκ> ΕΣΥ
με βάση τα σημερινά δεδομένα

«θερμή» ήταν η υπο
δοχή που επεφύλαξαν 
στην κ. Γκάγκα εργαζό
μενοι που βρίσκονται 

σε αναστολή αλλά και 
συνδικαλιστές, για 

την υποχρεωτικότητα 
του εμβολιασμού. Οι 
συγκεντρωμένοι υπο

δέχθηκαν την αναπλιι- 
ρώτρια υπουργό με 

συνθήματα και πανό 
ζητώντας mv άρση του 
μέτρου των αναστολών 

και φώναζαν μεταξύ 
άλλων «Παραιτήσου!

Παραιηίσου!»

Να αλλάξει ουσιαστικά ο σχεδιασμός του 
ΕΣΥ, λαμβάνοντας υπόψη τα σημερινά και 
όχι τα δεδομένα προ 40ετίας που δημι- 
ουργήθηκε, προανήγγειλε από την Πάτρα 
η Αναπληρώτρια Υπουργός Υγείας Μίνα 
Γκάγκα, που ολοκλήρωσε την περιοδεία 
της με την επίσκεψή της στο νοσοκομείο 
«Αγιος Ανδρέας» και το Καραμανδάνειο. 
Στόχος του Υπουργείου, όπως τόνισε, εί
ναι η ενίσχυση των υπηρεσιών υγείας 
συνολικά, προκειμένου να υπάρχει άμεση 
πρόσβαση από τον κάθε πολίτη, είτε για 
μικρό είτε για πιο σοβαρό πρόβλημα.
Σε σχέση με το νοσοκομείο του Αίγιου και 
τους φόβους για μετατροπή του σε Κέντρο 
Υγείας, η κ. Γκάγκα αρνήθηκε ότι στις προ
θέσεις του Υπουργείου είναι κάτι τέτοιο.

Σελ. 3
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1  Αλλαγές στο ΕΣΥ
Πηγή: ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΤΗΣ
ΑΧΑΪΑΣ

Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

> Ολοκληρώθηκε η επίσκεψη της Αν. Υπουργού Υγείας Μίνας Γκάγκα

Στόχος η άμεση πρόσβαση 
του πολίτη στην περίθαλψη

Ολοκληρώθηκε χθες η πε
ριοδεία της αναπληρώτριας 
Υπουργού Υγείας Μίνας Γκάγκα 
στην Πάτρα με την επίσκεψη 
στο νοσοκομείο «Άγιος Ανδρέ- 
ας» και τη σύσκεψη που ακο
λούθησε με φορείς. Στόχος του 
Υπουργείου είναι η ενίσχυση 
της πρωτοβάθμιας φροντίδας 
Υγείας και η ενίσχυση σε προ
σωπικό, κάτι που θα γίνει με 
την πρόσληψη γιατρών από τα 
νοσοκομεία, με διαδικασία που 
θα αρχίσει σύντομα να τρέχει, 
«θέλουμε οι υπηρεσίες προς 
τους πολίτες σε όλη την Ελλά
δα να είναι καλές, να υπάρχει 
άμεση πρόσβαση, δίπλα στο 
σπίτι του πολίτη για τα χρόνια 
προβλήματά του και για τα μι- 
κροπρό βλήμα ή κάποιο επεί
γον. Υπάρχει δυνατότητα για 
πολύ καλή αντιμετώπιση για 
όλα τα βαρύτερα ή πιο σπά
νια περιστατικά σε τριτοβάθ
μια κέντρα. Αρα η όλη οργά
νωση είναι η αναδιαμόρφωση 
του χάρτη υγείας γιατί οι ανά
γκες αλλάζουν με τα χρόνια, το 
ΕΣΥ σχεδιάστηκε πριν από 40 
χρόνια χωρίς τηλεϊατρική και 
τεχνολογίες αιχμής. Είναι πο
λύ σημαντικό να σχεδιάσου
με το νέο ΕΣΥ με γνώμονα όλα 
τα καινούργια πράγματα που 
υπάρχουν στην Ιατρική και που

μπορούν να τα έχουν οι ασθε
νείς. θέλουμε να κανονίσου
με τη διαδρομή του ασθενούς 
που χρειάζεται κάτι περισσότε
ρο από τη φροντίδα που θα λά
βει τοπικά και θα μεταφερθεί σε 
ένα τριτοβάθμιο κέντρο, να εί
ναι όλα κανονισμένα γρήγορα 
και εύκολα», τόνισε η κ. Γκάγκα. 
Κατά τη διάρκεια της επίσκε
ψής της στον «Άγιο Ανδρέα», η 
κ. Γκάγκα, ερωτήθηκε για την 
φημολογούμενη τροποποίη
ση του νοσοκομείου Αίγιου σε 
Κέντρο Υγείας και η απάντησή 
της ήταν αρνητική. Όπως είπε 
δεν ισχύει κάτι τέτοιο και συ
μπλήρωσε πως δρομολογείται 
ανασχεδιασμός του υγειονομι
κού χάρτη όμως αυτός θα γίνει 
με τα κριτήρια που εξυπηρε
τούν τις ανάγκες των πολιτών. 
Παράλληλα αναφέρθηκε και

στην λειτουργία του νοσοκο
μείου, επισημαίνοντας πως 
λειτουργεί σε πολύ καλό βαθ
μό και προσφέρεται ένα πολύ 
σημαντικό έργο χάρις τις προ
σπάθειες όλων όσων εργάζο
νται σε αυτό.
Όσον αφορά την πανδημία και 
την κατάσταση που επκρατεί η 
Μίνα Γκάγκα τόνισε πως «πα
ρακολουθώντας καθημερινά την 
επιδημιολογική επιτήρηση το 
85% που είναι σπς Μονάδες εί
ναι ανεμβολίαστοι. Εάν σκεφθεί- 
τε όπ 7.5 α<. Ελληνες έχουν εμ
βολιαστεί και από τα 2,5 - 3 a<. 
το 85% είναι από αυτήν την δε
ξαμενή, οι τρεις δόσεις του εμ
βολιασμού προστατεύουν. Η 
χθεσινή ανακοίνωση από την 
Πάτρα έδειξε πως είναι 48 φο
ρές μκρότερος ο κίνδυνος να 
μπεις σε Μονάδα εάν είσαι τρι

πλά εμβολιασμένος».
Δεύτερος σταθμός της Μίνας 
Γκάγκα ήταν το Καραμανδάνειο 
Νοσοκομείο Παίδων, όπου επι- 
σκέφθηκε όλους τους χώρους 
του καταγράφοντας την κατάστα
ση που επκρατεί. Η ίδια σημεί
ωσε πως πρόκειται για ένα πα
λαιό νοσοκομείο, 30 και πλέον 
ετών και τόνισε πως η ανάγκη 
δημιουργίας ενός νέου παιδια- 
τρκού νοσοκομείου στην περι
οχή είναι κάτι μη συζητήσιμο.

Υποδοχή με συνθήματα
«θερμή» υποδοχή επεφύλαξαν 
στην αναπληρώτρια υπουργό 
Υγείας Μίνα Γκάγκα κατά την 
επίσκεψή της χθες το πρωί 
στο νοσοκομείο Άγιος Ανδρέ- 
ας. Στην πύλη του νοσοκομείου 
είχαν συγκεντρωθεί εργαζόμε
νοι που βρίσκονται σε αναστο
λή αλλά και συνδικαλιστές, σε 
διαμαρτυρία για την υποχρεω- 
τκότητα του εμβολιασμού. Οι 
συγκεντρωμένοι την υποδέ
χθηκαν με συνθήματα και πα- 
νό. Όταν εκείνη αποχωρούσε 
από το «Άγιος Ανδρέας», πα- 
ρευρισκόμενοι φώναζαν μετα
ξύ άλλων «Παραιτήσου! Πα
ραιτήσου!» και «Πάρτε πίσω 
τις αναστολές». Το ίδιο σκηνκό 
σημειώθηκε και προχθές στο 
Γενικό Νοσοκομείο Πύργου.
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1  Αλ. Μεϊκόπουλος: Σε δελτία Τύπου το Κ.Υ. Ζαγοράς
επισκευάζεται, στην πραγματικότητα καταρρέει

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

282.5 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αλ. Μεϊκόπουλος: Σε δελτία Τύπου το Κ.Υ. Ζαγοράς 
επισκευάζεται, στην πραγματικότητα καταρρέει

0
 βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ 
Αλ. Μεϊκόπουλος, σχετικά με το Κ.Υ. 
Ζαγοράς αναφέρει σε δήλωσή του: 
«Με τρεις μέχρι σήμερα κοινοβουλευτι

κές Ερωτήσεις έχω απευθύνει προς τον 
υπουργό Υγείας τα κτιριακά προβλήματα 
και τα σοβαρά ζητήματα υποστελέχωσης 
που αντιμετωπίζει το Κέντρο Υγείας Ζαγο
ράς που εξυπηρετεί τους κατοίκους του 
Ανατολικού Πηλίου.
Σε Δελτία Τύπου και επισκέψεις τοπικών 
βουλευτών της ΝΔ ακούμε ότι το Κέντρο 
Υγείας Ζαγοράς είναι σε διαδικασία επι
σκευής. Στην πραγματικότητα, το κτίριο 
καταρρέει πιο πολύ κάθε φορά που τα 
καιρικά φαινόμενα γίνονται πιο έντονα 
και δοκιμάζουν την περιοχή. Κουβάδες, 
ομπρέλες και άλλες «λύσεις ανάγκης» 
επιστρατεύονται προκειμένου το ΚΥ να 
συνεχίσει να λειτουργεί.Ένα κτίριο που 
«ολημερίς το χτίζουνε, και με κάθε κα
κοκαιρία γκρεμίζεται».

Καμία επίσημη απάντηση δια στόματος 
ή δια χειρός Υπουργού δεν έχει δοθεί, 
παρά μόνο αόριστες διαβεβαιώσεις των 
τοπικών βουλευτών της συμπολίτευσης. 
Τον περασμένο Δεκέμβριο μάλιστα, τοπι
κή βουλευτής της ΝΔ δήλωσε πως έχει 
υπογράφει σύμβαση για την επισκευή 
του ΚΥ Ζαγοράς, με προϋπολογισμό στα 
348.314,76€ και χρονοδιάγραμμα ολο
κλήρωσης εργασιών τις 60 ημέρες.
30 ημέρες μετά τις δηλώσεις αυτές, όχι 
μόνο εργασίες για την επισκευή του κτι

ρίου του ΚΥ δεν έχουν ξεκινήσει, αλλά η 
πρόσφατη κακοκαιρία «Διομήδης» προ- 
κάλεσε ακόμα μεγαλύτερες καταστροφές, 
προκαλώνταςτην αντίδραση τηςτοπικής 
κοινωνίας και του προσωπικού του ΚΥ 
που βιώνουν τον εμπαιγμό.
Η κτιριακή κατάσταση του ΚΥ σήμερα 
παραμένει τραγική. Οι τελευταίες βροχές 
προκάλεσαν νέες ζημιές στην ήδη κατα
στρεμμένη στέγη με αποτέλεσμα να κα- 
ταρρεύσει και σε άλλες πλευρές. Πολλές 
αίθουσες του κτιρίου είναι ακατάλληλες 
και παραμένουν εκτός λειτουργίας. Τα 
οδοντιατρικά μηχανήματα παραμένουν 
μέσα σε κούτες, έτοιμα προςχρήση, αλλά 
δεν εγκαθίστανται λόγω της διαρροής νε
ρού, και ως εκ τούτου ο οδοντίατρος που 
υπήρχε στο ΚΥ μετακινήθηκε λόγω έλλει
ψης αντικειμένου. Διαχρονικά και άλυτα 
παραμένουν εξίσου και τα προβλήματα 
υποστελέχωσης που αντιμετωπίζει το ΚΥ 
Ζαγοράς. Αυτή την περίοδο στο ΚΥ υπη

ρετούν μόνο 2 μόνιμοι ιατροί προ συντα- 
ξιοδότησης και 3 ιατροί από Περιφερειακά 
Ιατρεία πραγματοποιούν μόνο εφημερίες. 
Δεν υπάρχει κανείς αγροτικός ιατρός και 
είναι αδύνατο να υλοποιηθεί επαρκώς 
το εμβολιαστικό πρόγραμμα. Με ακόμα 
μία κοινοβουλευτική παρέμβαση, ζήτησα 
από τον αρμόδιο Υπουργό να μας ενημε
ρώσει επιτέλους για το αν υπάρχει πράγ
ματι ενεργή σύμβαση για επισκευαστικές 
εργασίες στο ΚΥ Ζαγοράς, ποιο είναι το 
πραγματικό χρονοδιάγραμμα αυτής και 
για ποιο λόγο, αν η σύμβαση υπογράφη- 
κε τον περασμένο Δεκέμβριο, οι εργασίες 
ένα μήνα μετά δεν έχουν ξεκινήσει ακόμα. 
Ακόμη ζήτησα να στελεχώσει επιτέλους 
το ΚΥ Ζαγοράς με το απαραίτητο ιατρικό 
προσωπικό για να μπορέσει η δομή να 
λειτουργεί αποτελεσματικά, με πλήρες 
πρόγραμμα που να περιλαμβάνει και 
την ορθή λειτουργία του Εμβολιαστικού 
Κέντρου.
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1  ύο απολύσεις για τους εικονικούς εμβολιασμούς
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

243.92 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΑΑΜΑ

Δύο απολύσεις για τους εικονικούς εμβολιασμούς

Τ
ην απόλυση της μιας διοικητικής 
υπαλλήλου που εμπλέκεται στην 
υπόθεση των πλαστών πιστο
ποιητικών εμβολιασμού, καθώς και 

της νοσηλεύτριας που έκανε χρήση 
πλαστού πιστοποιητικού στο Κ.Υ. Πα- 
λαμά, αποφάσισε χθες (20/1) το Πρω
τοβάθμιο Πειθαρχικό Συμβούλιο της 
5ης Υγειονομικής Περιφέρειας (ΥΠΕ) 
Θεσσαλίας και Στερεός Ελλάδας, στο 
οποίο προεδρεύει πρωτόδικης. Με το 
που έγινε γνωστό το θέμα ο διοικητής 
της 5ης ΥΠΕ κ. Φώτης Σερέτης (όπως 
ενημέρωσε στις 3 Σεπτεμβρίου 2021 με 
αποκλειστικό ρεπορτάζτο KarditsaLive. 
Net) διέταξε ένορκη διοικητική εξέταση 
για εξακρίβωση της υπόθεσης με τους 
δεκάδες εικονικούς εμβολιασμούς, ενώ 
οι δύο υπάλληλοι τέθηκαν σε ένα μήνα

αργία. Στη συνέχεια παρέπεμψε το θέμα 
στο Πειθαρχικό με τα ερωτήματα της 
δυνητικής αργίας για ένα έτος και της 
οριστικής απόλυσης. Στις 4 Οκτωβρίου 
το Πρωτοβάθμιο Πειθαρχικό Συμβούλιο 
της 5ης ΥΠΕ αποφάσισε να τεθούν σε 
ένα χρόνο αργία και τώρα κάνει δεκτή 
και τη 2η πρόταση του κ. Σερέτη για την 
οριστική παύση των καθηκόντων τους 
(απόλυση).
Ο διοικητής της 5ης ΥΠΕ, εκτός από τα 
προβλεπόμενα διοικητικά μέτρα σε βά
ρος των δύο υπαλλήλων, υπέβαλε στις 
5/10 στον εισαγγελέα Λάρισας μηνυτή
ρια αναφορά κατά των δύο εμπλεκομέ- 
νων αλλά και κατά παντός υπευθύνου 
με τον πλήρη φάκελο, προκειμένου να 
διαβιβαστεί στον εισαγγελέα Καρδίτσας 
για τη διερεύνηση ποινικών ευθυνών.

Συλλήψεις 
στη Λάρισα
Συνελήφθη στη Λάρισα, από αστυνο
μικούς του Τμήματος Άμεσης Δράσης, 
ένας ημεδαπός, διότι, κατά τον έλεγχο, 
βρέθηκαν στην κατοχή του και κατασχέ
θηκαν μία χάρτινη συσκευασία με μικρή 
ποσότητα βουπρενορφίνης, βάρους 1,5 
γραμμαρίου και 11 ναρκωτικά δισκία, 
χωρίςτην απαιτούμενη ιατρική συνταγή. 
Συνελήφθη στην ευρύτερη περιοχή της 
Λάρισας, από αστυνομικούς του Τμήμα
τος Τροχαίας, ένας αλλοδαπός, διότι κα- 
τελήφθη να οδηγεί Ι.Χ. επιβατικό αυτοκί
νητο, το οποίο, όπως εξακριβώθηκε, είχε 
αφαιρεθεί την 18/19-01 από περιοχή της 
Αττικής, ενώ επιπλέον, όπως προέκυψε, 
στερούνταν άδειας ικανότητας οδήγησης. 
Το αφαιρεθέν όχημα κατασχέθηκε και

αποδόθηκε στο νόμιμο δικαιούχο του.

Αυτοκίνητο έπεσε
σε αρδευτικό κανάλι στα Τρίκαλα
Εγκλωβισμένος σε αρδευτικό κανάλι 
βρέθηκε Τρικαλινός οδηγός, στο ύψος 
του Φλαμουλίου.
Σύμφωνα με το trikalavojce.gr ο οδηγός 
του Ι.Χ. αυτοκινήτου κινούνταν στον πα
ράλληλο με τις σιδηροδρομικές γραμμές 
χωματόδρομο στην περιοχή του Φλα
μουλίου. Φτάνοντας στο σημείο του κα
ναλιού και εφόσον δεν υπήρχε σήμανση 
επιχείρησε να περάσει, υποτιμώντας το 
ύψος του νερού.
Τελικά βρέθηκε εγκλωβισμένος καθώς 
το αυτοκίνητο κόλλησε.
Κάλεσε σε βοήθεια, προκειμένου να τον 
ρυμουλκήσουν, αλλά και την τροχαία 
Τρικάλων για να καταγράψει το συμβάν.
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1  «Συζητάμε για νέο σύγχρονο παιδιατρικό
νοσοκομείο»

Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1076.95
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Συζητάμε για νέο σύγχρονο 
παιδιατρικό νοσοκομείο»
Τι δήλωσε στην «Γ» η αν. 
Υπουργός Υγείας Μίνα Γκάγκα 
χθες μετά την επίσκεψή της στο 
Καραμανδάνειο κλείνοντας την 
διήμερη περιοδεία της σε Αχαΐα 
και Ηλεία ενόψει της 
αναδιοργάνωσης του ΕΣΥ

« Δ ποτυπωσαμετην υφιστάμενη κα
τάσταση και συζητάμε για την κα- 

Ιλύτερη και σύγχρονη λειτουργία 
ενός Παιδιατρικού Νοσοκομείου στην περι
φέρεια. Η ανάγκη είναι δεδομένη», δήλωσε 
στη «Γ» η αναπληρώτρια Υπουργός Υγείας 
Μίνα Γκάγκα. μετά την αυτοψία στις εγκατα
στάσεις του Καραμανδανείου. ολοκληρώνον
τας την διήμερη περιοδεία της στα νοσοκο
μεία της Πάτρας. Η ίδια άφησε ανοικτό το εν
δεχόμενο στο πλαίσιο της επικείμενης ανα
μόρφωσης του Εθνικού Συστήματος Υγείας 
για την μετά πανδημία εποχή που ήδη σχε
διάζεται. να ενταχθεί στον υγειονομικό χάρτη 
της Αχαΐας ένα νέο και σύγχρονο παιδιατρικό 
νοσοκομείο που θα ανταποκρίνεται στις ση
μερινές ανάγκες των μικρών ασθενών της πε
ριφέρειας.
Και αυτό, διότι επισκέφθηκε τα χειρουργεία.

το ακτινολογικό και άλλους χώρους και δια
πίστωσε πως οι κτιριακές υποδομές δεν εί
ναι οι πλέον κατάλληλες και δεν επαρκούν, 
ενώ ενημερώθηκε από διοίκηση και προσω
πικό για τον αριθμό των επεμβάσεων - γί
νονται 2.000 περίπου τον χρόνο, για τον μέσο 
όρο νοσηλείας των περιστατικών, κ.ά.
Την ίδια ώρα. με κατηγορηματικό τρόπο τό
νισε «δεν πρόκειται να κλείσει κανένα νοσο
κομείο στην Αχαΐα. ούτε έχει γίνει καμία συ
ζήτηση για μετατροπή του Νοσοκομείου Αιγίου 
σε Κέντρο Υγείας».
Η φιλοσοφία, άλλωστε του Υπουργείου Υγείας, 
όπως είπε, είναι να σχεδιάσει το ΕΣΥ με βά
σει τα νέα δεδομένα. Για τον λόγο αυτό την κ. 
Γκάγκα συνόδευε στην Αχαΐα η διεθνής πραγ- 
ματογνώμονας Ανδριάνα Φανού από τον Ορ
γανισμό Διασφάλισης Ποιότητας Υπηρεσιών 
Υγείας, η οποία κατέγραψε στοιχεία από τις 
διοικήσεις των Νοσοκομείων προκειμένου 
μέσα στο προσεχές τρίμηνο να προχωρήσουν 
οι αλλαγές. Η αν. Υπουργός Υγείας συνο- 
δευόμενη από τον διοικητή της 6ης ΥΠΕ Γιάννη 
Καρβέλη και τους δύο υποδιοικητές, τους βου
λευτές Αχαΐας Ιάσονα Φωτήλα και Χριστίνα 
Αλεξοπούλου. ενημερώθηκε από τους διοι
κητές των Νοσοκομείων και τους υπηρεσια
κούς παράγοντες για τις ανάγκες και τα προ
βλήματα.

«ΕΠΕΙΓΟΝΤΑ ΠΑΝΤΟΥ ΚΑΙ ΜΕ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑ»
«Θέλουμε η Πρωτοβάθμια Φροντίδα να ανα
βαθμιστεί παντού, ο κάθε ασθενής να αισθά
νεται ασφάλεια στα Επείγοντα. Αυτό προϋπο
θέτει αλλαγή και στην εκπαίδευση των για
τρών ώστε να μπορούν να αντιμετωπίσουν κα
λύτερα ένα μικρό τραύμα, να σταθεροποι
ήσουν ένα βαρύ περιστατικό που φθάνει και 
χρειάζεται να μεταφερθεί σε άλλη μονάδα.

Α. ΜΑΣΤΟΡΑΚΟΥ:
«Σημαντική η ενίσχυση της ΠΦΥ»
Θετικός ήταν ο αντίκτυπος της επίσκεψης της κ. Γκάγκα στην Αχαΐα σύμφωνα με την 
πρόεδρο του Ιατρικού Συλλόγου Πατρών Άννα Μαστοράκου.
«Η Υπουργός γνωρίζει πάρα πολύ τα θέματα, τις αναλογίες των γιατρών σε κάθε κλινική, 
αντιλαμβάνεται τα προβλήματα και υπάρχει θέληση να δώσει λύση. Οι δεσμεύσεις για την 
επίσπευση των κρίσεων για τις προσλήψεις και η αντίληψη για τον χάρτη υγείας για την 
μετά covid εποχή είναι προς την θετική κατεύθυνση. Είναι σημαντική η ενίσχυση της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας για να αποφορτιστούν τα νοσοκομεία, αλλά και η με- 
τανοσοκομειακή φροντίδα από την ΠΦΥ για να αποφύγουμε τις επαναεισαγωγές καθώς 
έχουμε σε αυτόν τον τομέα χαμηλούς δείκτες ως χώρα» τόνισε στη «Γ» η κ. Μαστορά
κου.

ti
Ξεκαθάρισε δεν θα 

κλείσει κανένα 
νοσοκομείο στην Αχαΐα

Παράλληλα, μεταφέρουμε τις κρίσεις στα Νο
σοκομεία για να γίνουν πολύ γρήγορα, όπως 
και τις τοποθετήσεις των ειδικευομένων». ανέ
φερε σε δηλώσεις της μετά την σύσκεψη που 
είχε στο ΓΝΠ «Ο Αγιος Ανδρέας». υπογραμ
μίζοντας ότι «είμαστε σε επαφή με όλους, τις 
διοικήσεις, το ιατρικό και λοιπό προσωπικό, 
καταγράφουμε τις απόψεις τους για να προ
χωρήσουμε στον σχεδίασμά μας. στον οποίο 
πρώτο μέλημά μας είναι ο άνθρωπος».

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΜΟΝΗ
Προανήγγειλε πως στις μεγάλες πόλεις σχε
διάζονται αλλαγές ώστε να ενημερώνονται 
άμεσα οι πολίτες για ποιο νοσοκομείο εφη
μερεύει αλλά και τι αναμονή υπάρχει στα Επεί
γοντα προκειμένου να έχουν άμεση πρόσβαση 
στο ΕΣΥ.

ΤΟ «ΕΥΧΑΡΙΣΤΩ» ΣΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ
Στον απόηχο των συσκέψεων που είχε στα 
νοσοκομεία της Αχαΐας και της Ηλείας, χθες 
και προχθές, η κ. Γκάγκα δήλωσε πως είχε 
συζητήσεις με όλους τους υγειονομικούς, για
τρούς. νοσηλευτές, διοικητικούς για τα θέ
ματα των νοσοκομείων, τους ευχαρίστησε δη
μόσια για την εξαιρετική δουλειά που κάνουν 
για την φροντίδα των αρρώστων σε όλα τα νο
σοκομεία. ιδίως τα δύο χρόνια της πανδημίας, 
ενώ εμφανίστηκε αισιόδοξη για το μέλλον.

«Η ΤΡΙΠΛΗ ΔΟΣΗ ΘΩΡΑΚΙΖΕΙ»
Ερωτηθείσα για την πανδημία έκανε για μια 
ακόμα φορά έκκληση στους πολίτες για τήρηση 
των μέτρων αναφέροντας δε πως «το 85% των 
ασθενών που είναι στις ΜΕΘ είναι ανεμβο- 
λίαστοι. Οι τρεις δόσεις του εμβολιασμού προ
στατεύουν. Η ανακοίνωση από την Πάτρα έδειξε 
πως είναι 48 φορές μικρότερος ο κίνδυνος να 
μπεις σε Μονάδα εάν είσαι τριπλά εμβολια
σμένος».

Αυτοψία 
στα Επείγοντα 
και σε Μονάδες 
του «Αγ. Ανδρέα»
Στην «καρδιά» του Νοσοκομείου, στο
Τμήμα των Επειγόντων Περιστατικών που 
σηκώνει το βάρος της πανδημίας, βρέθηκε 
μετά το πέρας της υπηρεσιακής σύσκε
ψης η αναπληρώτρια Υπουργός Υγείας δεί
χνοντας ιδιαίτερο ενδιαφέρον για τον τρόπο 
διαχείρισης των Covid περιστατικών. Ενη
μερώθηκε από τον διοικητή Ηλία Θεοδω- 
ρόπουλο και τον αναπληρωτή Παναγιώτη 
Δημόπουλο. τα υπηρεσιακά στελέχη αλλά 
και τους γιατρούς της βάρδιας για την δια
λογή των περιστατικών και για την χωρο
ταξική κατανομή, καταγράφοντας σημεία 
που χρήζουν βελτίωσης. Νωρίτερα, είχε 
επισκεφθείτη Μονάδα Μεσογειακής Αναι
μίας καθώς επίσης και την Μονάδα Ημε
ρήσιας Νοσηλείας για τα ρευματολογικά 
νοσοκομεία, συνομίλησε με γιατρούς και 
ασθενείς και δήλωσε ικανοποιημένη. «Το 
Νοσοκομείο θέλει να αναπτυχθεί, γίνεται 
ενεργειακή αναβάθμιση στις δομές, έχουμε 
πολλά καλά νέα. Φυσικά υπάρχουν και 
άλλα πράγματα που μπορούν να γίνουν 
σταδιακά», δήλωσε στη «Γ».

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΕΙΝΑ 
ΚΑΙ ΙΠΠΟΚΡΑΤΗ
Η Υπουργός συναντήθηκε με αντιπροσω
πεία μελών της Ένωσης Νοσοκομειακών 
Ιατρών, οι οποίοι ζήτησαν ενίσχυση με προ
σωπικό. επίταξη του «Ολύμπιον» και επέ
δωσαν υπόμνημα με τις προτάσεις τους, 
καθώς επίσης και με τα μέλη του Δ.Σ. του 
Σωματείου Εργαζομένων «Ο Ιπποκράτης», 
οι οποίοι επικεντρώθηκαν στην υποστελέ- 
χωση του νοσοκομείου λέγοντας πως λει
τουργούν με 150 εργαζόμενους λιγότερους 
σε σχέση με πέρυσι. Ενημερώθηκε και 
από τις εργαζόμενες της καθαριότητας για 
την αγωνία τους καθώς οι συμβάσεις τους 
λήγουν τέλος Μαρτίου και της ζήτησαν την 
μονιμοποίησή τους.

ΚΑΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΑΠΟ 
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΥΣ ΣΕ ΑΝΑΣΤΟΛΗ
Στην πύλη του νοσοκομείου υγειονομικοί που 
βρίσκονται σε αναστολή αλλά και συνδι
καλιστές διαμαρτυρήθηκαν για την υπο- 
χρεωτικότητα του εμβολιασμού και την ώρα 
που η υπουργός αποχωρούσε φώναζαν 
μεταξύ άλλων «Πάρτε πίσω τις αναστολές» 
και «Παραιτήσου-παραιτήσου».

ΣΚΑΝΔΑΜΗΣ
«Επίσκεψη μόνο για 
τις φωτογραφίες»
Με δήλωσή του ο Μαρίνος Σκανδάμης. 
στέλεχος του Κινήματος Αλλαγής, καταγ
γέλλει πως η επίσκεψη της Αναπληρώ- 
τριας Υπουργού Υγείας κ. Γκάγκα στην 
Αχαΐα έγινε μόνο για να ληφθούν οι ανα
γκαίες φωτογραφίες, χωρίς να δοθεί οποι
αδήποτε λύση ή προοπτική επίλυσης για 
τα τεράστια προβλήματα των νοσοκομείων 
και των άλλων υγειονομικών μονάδων της 
περιοχής μας. Ακόμη υποστηρίζει, μεταξύ 
άλλων, ότι «οι αόριστες αναφορές περί 
προσλήψεων και παρατάσεων συμβάσεων, 
δύο χρόνια μετά την έναρξη της πανδημίας, 
είναι ντροπιαστικές για την ηγεσία του 
Υπουργείου Υγείας. Αν σε αυτά προστε
θεί η έλλειψη οποιασδήποτε νύξης για τον 
μη ορισμό Διοικητή στο πανεπιστημιακό μας 
νοσοκομείο, για τα κτιριακά προβλήματα 
και την ενεργειακή του αναβάθμιση που κα
θυστερεί. αλλά και τα δομικά προβλήματα 
του «Αγίου Ανδρέα». όπως τις 150 άστεγες 
κλίνες του και το φαρμακείο του που λει
τουργεί σε προκάτ κτίριο, το τοπίο είναι 
ζοφερό».
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1  1 .000 ασθενείς πέθαναν εκτός ΜΕΘ στο
Παπανικολάου

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

379.79 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

1.000 ασθενείς πέθαναν εκτός 
ΜΕΘ στο Παπανικολάου
Χάνουμε 100 ασθενείς την ημέρα. Και μυρμήγκια να ήταν, 
θα μας ηονούσε. Και όμως όλοι αναρωτιούνται τι φταίει 
γι’ αυτό εκτός από την κυβέρνηση που δεν πιστεύει 
στο ΕΣΥ κατήγγειλε ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλης Γιαννάκος

Της
ΜΑΡΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ

Ο
ι 1.000 από τους συνολικά 
1.500 ασθενείς με κορω- 
νοϊό πέθαναν εκιός ΜΕΘ 
στο Νοσοκομείο «Παπα- 
νικολάου» της Θεσσαλονίκης τα δύο 
τελευταία χρόνια. Αυτό κατήγγειλε 

χθες ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μι
χάλης Γιαννάκος, που συμμετείχε στη 
συγκέντρωση των υγειονομικών στο 
Ιπποκράτειο Νοσοκομείο.

«Χάνουμε 100 ασθενείς την ημέρα. 
Και μυρμήγκια να ήταν, θα μας πονού- 
σε. Και όμως, όλοι αναρωτιούνται τι 
φταίει γι’ αυτό εκτός από την κυβέρνη
ση, η οποία αυτοθαυμάζεται και δεν 
κάνει τίποτα γιατί δεν πιστεύει στο δη
μόσιο σύστημα Υγείας» σχολίασε μετά 
την επίσκεψή του στο «Παπανικολά- 
ου», όπου, σύμφωνα με τους εργαζό
μενους, συνεχίζονται οι εφημερίες 
τρόμου με δεκάδες νέες εισαγωγές 
ασθενών με Covid-19 και οι αθρόες 
προσελεύσεις στα ειδικά Τμήματα 
Επειγόντων Περιστατικών. Σύμφωνα 
με τα στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ χθες 
πάνω από 70 ασθενείς ήταν διασωλη- 
νωμένοι εκτός ΜΕΘ σε όλη τη χώρα.

Πιο υποστελεχωμένο το ΕΣΥ
Οι υγειονομικοί περιέγραψαν με με

λανά χρώματα τη ν κατάσταση που επι
κρατεί στα δημόσια νοσοκομεία της 
Θεσσαλονίκης, τα οποία, όπως τόνι
σαν, είναι πιο υποστελεχωμένα σε σχέ
ση με την περσινή χρονιά.

Όπως τόνισαν, το ΕΣΥ μετρά περί
που 10.000 εργαζόμενους λιγότερους 
φέτος εξαιτίας συνταξιοδοτήσεων, 
αναστολών εργασίας και τώρα, με τη 
μετάλλαξη Όμικρον, και νοσούντων 
που βρίσκονται σε καραντίνα. «Οι

βάρδιες δεν βγαίνουν, τρέχουμε από 
τμήμα σε τμήμα» τόνισε εργαζόμενη 
στο «Παπανικολάου», στο οποίο η 
εφημερία έκλεισε με 39 νέες εισαγω
γές ασθενών με κορωνοίο.

Λεφτά υπάρχουν 
για τους κλινικάρχες

Και ενώ η κυβέρνηση αρνείται να 
κάνει προσλήψεις στο ΕΣΥ για την 
πλήρωση των τεράστιων κενών, την 
ίδια ώρα δίνει πακτωλό χρημάτων στις 
ιδιωτικές κλινικές για την δήθεν «επί
ταξη» υπηρεσιών. Μόνο στη Θεσσα
λονίκη, σύμφωνα με τα στοιχεία της 
ΠΟΕΔΗΝ, περίπου 20.000 χειρουρ
γικές επεμβάσεις που ήταν να γίνουν 
στα νοσοκομεία της πόλης οδηγήθη
καν σε ιδιωτικές κλινικές...

«Δύο χρόνια έχουν περάσει από την 
έναρξη της πανδημίας και αυτό που 
βιώνουμε είνάι η διάλυση του δημόσι
ου συστήματος Υγείας, με άμεσες επι
πτώσεις στην υγεία του κοινωνικού συ
νόλου. Είναι απαράδεκτο η κυβέρνηση 
να κάνει εξοπλιστικά προγράμματα που 
κοστίζουν δισεκατομμύρια ευρώ, να 
αγοράζει Ραφάλ, την ώρα που κλείνει 
το Παίδων Πεντέλης, την ώρα που στο 
Ιπποκράτειο δεν μπορούμε να χει- 
ρουργήσουμε ούτε τα επείγοντα παι- 
δοχειρουργικά περιστατικά» δήλωσε 
το μέλος της ΕΝΙΘ Γιάννης Κούτρας.

«Τα νοσοκομεία συνεχίζουν να βρί
σκονται στο κόκκινο την ώρα που η κυ
βέρνηση συνεχίζει με τη λογική ότι τε
λειώνει η πανδημία» σχολίασε ο πρό
εδρος της ΕΝΙΘ Χρήστος Καραχρή- 
στος. Χαρακτήρισε δε «παράλογο» το 
γεγονός ότι παραμένουν σε αναστολή 
οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί και 
εκείνοι που νοσούν επιστρέφουν στη 
δουλειά τους έπειτα από πέντε ημέρες 
με κίνδυνο να μεταδίδουν τον ιό.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απαιτούν την ενίσχυση των δημόσιων νοσοκομείων
και των Κέντρων Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

327.62 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απαιτούν την ενίσχυση των δημόσιων νοσοκομείων και των Κέντρων Υγείας

Τ
ην άσχημη κατάσταση που 
διαμορφώνεται στα νοσοκο
μεία της Θεσσαλονίκης, με
τά τις νέες επιθέσεις της κυβέρ

νησης με τη μη ανανέωση των 
συμβάσεων σε διάφορες κατη
γορίες εργαζομένων, την επι
στροφή και επέκταση των ερ
γολαβιών, την απειλή απόλυσης 
των εργαζομένων σε αναστολή 
και τη μείωση της καραντίνας 
των υγειονομικών σε 5 μέρες, 
ανέδειξαν οι υγειονομικοί μέ
σα από τη χτεσινή συγκέντρω
ση διαμαρτυρίας που πραγματο
ποίησαν στο «Ιπποκράτειο» της Θεσσαλονίκης.

Κατήγγειλαν ότι το νοσοκομείο συνεχίζει να 
λειτουργεί με συνεχείς μετακινήσεις του ήδη ε
ξαθλιωμένου προσωπικού, με δεκάδες εισαγωγές 
COVID σε κάθε γενική εφημερία, με τις κλινικές 
COVID μονίμως γεμάτες και με δεκάδες διασω- 
ληνωμένους εκτός ΜΕΘ. Με συγχωνεύσεις κλινι
κών, αναστολή των χειρουργείων ακόμα και για τα 
επείγοντα περιστατικά, υποβάθμιση των υπηρεσι
ών στον ευαίσθητο παιδιατρικό πληθυσμό (συρρί
κνωση παιδιατρικών και παιδοχειρουργικών κλινι
κών και αδυναμία πραγματοποίησης χειρουργείων).

Κατήγγειλαν επίσης ότι η επέκταση της χρη
σιμοποίησης εργαζομένων μέσω εργολάβων (στο 
διοικητικό προσωπικό και τους τραυματιοφορείς) 
και των ΣΔΙΤ (στα χειρουργεία κ.λπ.) και οι απο
λύσεις συμβασιούχων μέσω μη ανανέωσης συμ
βάσεων (π.χ. συμβασιούχοι σε αναστολή, συμβα- 
σιούχοι ΕΟΔΥ κ.λπ.) δείχνουν ότι η κυβέρνηση εί
ναι αποφασισμένη να βαθαίνει την ιδιωτικοποίη
ση της Υγείας.

Ο πρόεδρος της ΕΝΙΘ, Χρηστός Καραχρή- 
στος, αναφέρθηκε στη μεγάλη πίεση που δέχο
νται τα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης και κάλε- 
σε τους εργαζόμενους να ενισχύσουν τον αγώνα 
των υγειονομικών για άμεσα μέτρα ενίσχυσης του 
δημόσιου συστήματος Υγείας, για μέτρα μείωσης 
της διασποράς. Τέλος προανήγγειλε συμμετοχή 
της ΕΝΙΘ και στη μέρα πανελλαδικής δράσης, την 
ερχόμενη Τετάρτη.

Στην κινητοποίηση παραβρέθηκε ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκος, ο οποίος ανέφερε ότι 
περίπου 20.000 χειρουργικές επεμβάσεις από τα 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης οδηγήθηκαν στον 
ιδιωτικό τομέα, στον οποίο για πρώτη φορά υπάρ
χει λίστα αναμονής για χειρουργείο.

Αίγιο: Τη στελέχωση 
του Νοσοκομείου 
απαιτούν συνδικάτα 
και φορείς της περιοχής

Απαιτώντας να σταματήσει η υποβάθμιση του 
Νοσοκομείου Αίγιου και άμεσα να προχωρήσουν 
μια σειρά μέτρα με μόνιμες προσλήψεις προσω
πικού (γιατρών και νοσηλευτών), μονιμοποίηση ό
λων των επικουρικών και συμβασιούχων χωρίς ό
ρους και προϋποθέσεις, καθώς και στελέχωσή του 
με τον αναγκαίο εξοπλισμό, συνδικάτα εργαζομέ
νων και φορείς της Αιγιαλείας προχώρησαν προ
χτές σε μαζική, δυναμική κινητοποίηση στο χώ
ρο και παράσταση διαμαρτυρίας στη Διοίκηση.

Πρόκειται για δράση που οργάνωσαν το Συνδι
κάτο Οικοδόμων από κοινού με τους Συλλόγους 
Αγροτών «Μπακόπουλος - Ντρίνιας», Συνταξι
ούχων, Φαρμακευτικό Αιγιαλείας, τη Β’ ΕΛΜΕ 
Αχαΐας και τους συλλόγους εργαζομένων στο

Νοσοκομείο του Ρίο 
και στο εργοστάσιο 
«Καλλιμάνης».

Στο κάλεσμά τους 
στην κινητοποίηση α- 
νταποκρίθηκαν ερ
γαζόμενοι και για
τροί του νοσοκομεί
ου, ο Ιατρικός και ο 
Εμπορικός Σύλλο
γος της περιοχής, ε
νώ η συγκέντρωση έ
κλεισε με κοινό ψή
φισμα των παραπάνω 
φορέων, με το οποίο 

μεταξύ άλλων απαιτούν «να ανακληθούν οι απα
ράδεκτες αυταρχικές αποφάσεις για διενέργεια 
ΕΔΕ και να σταματήσει κάθε προσπάθεια δίωξης 
και φίμωσης των συναδέλφων συνδικαλιστών», ε
νέργειες στις οποίες είχε προχωρήσει η Διοίκηση 
του νοσηλευτικού ιδρύματος.

Παράλληλα, καυτηριάζουν τις λύσεις των «μπα
λωμάτων» που προωθούν κυβέρνηση, υπουργείο 
και 6η ΥΠΕ, με τις μετακινήσεις προσωπικού από 
χώρο σε χώρο, όπως πρόσφατα η απόφαση για τη 
μετακίνηση 30 γενικών ιατρών από τα Κέντρα Υ
γείας Ερυμάνθειας, Χαλανδρίτσας και Ακράτας, 
για την κάλυψη των εφημεριών στο νοσηλευτικό 
ίδρυμα. Πρόκειται για μέτρο που ήδη υλοποιείται, 
αφού πρόσφατα γιατρός του ΚΥ Ευρυμάθειας ε- 
κτελούσε εφημερία στο Αίγιο.

Σύσκεψη την Τρίτη 
στο Ηράκλειο

Το ΔΣ του Σωματείου Εργαζομένων ΠαΓΝΗ
παίρνει την πρωτοβουλία και καλεί σε σύσκεψη 
την Τρίτη 25 Γενάρη, στις 6 μ.μ. στην αίθουσα 
εκδηλώσεων του δήμου Ηρακλείου, στην παλιά 
λαχαναγορά, όλα τα εργατικά σωματεία δημόσι
ου και ιδιωτικού τομέα για την οργάνωση του α
γώνα για ουσιαστικά μέτρα προστασίας στους 
χώρους εργασίας, στα σχολεία και τα μέσα μαζι
κής μεταφοράς.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ Εκτεταμένη διασπορά σε
προσωπικό και ασθενείς · φρακάρουν οι ΜΕΘ

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

269.59 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Εκτεταμένη διασπορά σε προσωπικό και ασθενείς · φρακάρουν οι ΜΕΘ

Μ
ε τις μεγάλες ελλείψεις σε προσωπικό που πα
ραμένουν και που γίνονται ακόμα μεγαλύτερες 
μετά τις πολλές νοσηλείες υγειονομικών και τις 
αναστολές εργαζομένων, καλούνται τα δημόσια νο

σοκομεία να αντιμετωπίσουν τις αυξημένες εισαγω
γές και τις διασωληνώσεις που δεν μειώνονται, με 
ασθενείς να γίνονται μπαλάκι ανάμεσα στα δημό
σια νοσοκομεία και τους ιδιώτες κλινικάρχες που 
ξεδιαλέγουν ποιες περιπτώσεις θα περιθάλψουν.

Ενδεικτικές είναι οι καταγγελίες της Ενωσης Ι
ατρών Νοσοκομείου και Κέντρων Υγείας Νομού 
Καρδίτσας. Σύμφωνα με αυτές, η παθολογική κλι
νική πλέον έχει απομείνει με 7 μόνο παθολόγους 
σε σύνολο 13 οργανικών θέσεων, μετά και από έ
ναν εργαζόμενο που έχασε τη ζωή του λόγω COVID, 
δύο παραιτήσεις, μία αναστολή εργασίας και μία νό- 
σηση των τελευταίων ημερών. Δεν επαρκούν για να 
καλύψουν την κλινική, πόσο μάλλον και τα ΤΕΠ, για 
τα οποία έχουν καταστεί υπεύθυνοι μετά τη μετα
κίνηση των γιατρών του ΤΕΠ στις κλινικές COVID. 
Οι ειδικευόμενοι νοσούν ο ένας μετά τον άλλο, α
φού όλο το νοσοκομείο έχει μετατραπεί σε χώρο δι- 
ασποράς για τους υγειονομικούς με τα εγκληματι
κά μέτρα της κυβέρνησης και την απαρέγκλιτη ε
φαρμογή τους από τη διοίκηση.

Το τμήμα ΤΕΠ, στο οποίο η προσέλευση ασθε
νών έχει ξεπεράσει κάθε προηγούμενο τον τελευ
ταίο μήνα, παραπέει, αφού στηρίζεται σε τρεις μό
λις παθολόγους και συνεχείς μετακινήσεις γιατρών

όλων των ειδικοτήτων. Η κατάσταση είναι τόσο εξο
ντωτική που ειδικός και ειδικευόμενος έφτασαν 
να εφημερεύουν θετικοί στον COVID και με πυ
ρετό επί διήμερο, για να εξυπηρετήσουν τον τερά
στιο όγκο περιστατικών! Σημειώνεται ότι εδώ και 3 
χρόνια δεν έχει γίνει ούτε μία προκήρυξη θέσης 
για γιατρό στο ΤΕΠ και ένώ οι ανάγκες έχουν αυ
ξηθεί δραματικά.

Το ακτινολογικό έχει πλέον μόνο δύο μόνιμους 
ακτινολόγους, μετά από τις τρεις παραιτήσεις στο 
τελευταίο εξάμηνο λόγω της εξοντωτικής εργασίας 
που εξωθεί τους γιατρούς σε άλλες θέσεις εργασί
ας. Η μετακίνηση δύο ακτινολόγων από τα Τρίκαλα 
και η σύμβαση ενός ακόμα με «μπλοκάκι» όχι μόνο 
δεν μπορεί να δώσει σοβαρές και μόνιμες λύσεις, 
αλλά αντίθετα προωθεί σταδιακά την ιδιωτικοποί
ηση. Σημειώνεται ότι υπάρχει κίνδυνος τον Φλεβά
ρη να μην καλυφθούν εφημερίες για πάνω από τον 
μισό μήνα από τους γιατρούς του νοσοκομείου, ε
νώ ακόμα και οι εξετάσεις για τον μαγνητικό τομο
γράφο καθίστανται αμφίβολες.

Και στην Κρήηι, παρά τον υψηλό αριθμό κρου
σμάτων και την αύξηση των εισαγωγών και διασωλη
νώσεων, τα νοσοκομεία παραμένουν υποστελεχω
μένα, χωρίς τις αναγκαίες υλικοτεχνικές υποδομές 
και εξοπλισμό. Χτες η ΜΕΘ covid στο ΠΑΓΝΗ φρά- 
καρε. Δύο διασωληνωμένοι ασθενείς covid διακομί
στηκαν στο νοσοκομείο Αγίου Νικολάου.

Η μεγάλη διασπορά στο προσωπικό του νοσοκο

μείου (ως συνέπεια και της μείωσης της καραντίνας 
στις 5 μέρες) έχει ως αποτέλεσμα τις τελευταίες μέ
ρες να μένουν το απόγευμα ακάλυπτα τμήματα από 
καθαρίστριες, βοηθούς θαλάμων, όπως στη Μονά
δα Εντατικής Παρακολούθησης Καρδιοπαθών, με 
αποτέλεσμα να υπάρχει μόνο μία καθαρίστρια στην 
απογευματινή βάρδια για όλο το νοσοκομείο.

Ενώ νέα αναστάτωση προκλήθηκε και στην Αι
ματολογική Κλινική του ΠΑΓΝΗ, όπου 6 νοσηλευ
όμενοι ασθενείς διαγνώστηκαν θετικοί στον ιό και 
μεταφέρθηκαν στη Μονάδα Αντιμετώπισης Κορο- 
νοϊού (ΜΑΚ). Οι υπόλοιποι αιματολογικοί ασθενείς - 
που ...συννοσηλεύονταν στους ίδιους θαλάμους με 
τα κρούσματα! - υποβάλλονται σε καθημερινά δια
γνωστικά τεστ και έχουν τεθεί σε καραντίνα ως «ύ
ποπτοι», σε γειτονικούς, ωστόσο, θαλάμους με ου- 
δετεροπενικούς ασθενείς.

Οπως καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων 
ΠΑΓΝΗ «σε συχνούς ελέγχους υποβάλλεται και το 
ιατρονοσηλευτικό προσωπικό της κλινικής, χωρίς 
να βγει κανείς σε καραντίνα. Για τις επόμενες δέκα 
μέρες η Αιματολογική δεν θα δέχεται νέες εισαγω
γές, οι οποίες θα νοσηλεύονται σε άλλες κλινικές». 
Να σημειωθεί ότι κρούσματα διαπιστώθηκαν τις τε
λευταίες βδομάδες και σε νοσηλευόμενους σε άλ
λες κλινικές, την ορθοπεδική, τη γαστρεντερολογι- 
κή, την ογκολογική, την καρδιολογική, με τις ΜΑΚ 
να επιβαρύνονται με χειρουργικά και άλλα περιστα
τικά χωρίς σοβαρή νόσο COVID.



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ Συνεχίζουν οι
εργαζόμενοι τον αγώνα για την πλήρη λειτουργία του

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

146.12 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΑΙΔΩΝ ΠΕΝΤΕΛΗΣ

Συνεχίζουν 
οι εργαζόμενοι 
τον αγώνα για την πλήρη 
λειτουργία του
Περίπου 400 παιδιά 
προσήλθαν στην τελευταία 
εφημερία του Παίδων 
Αγία Σοφία

Στις 25 Γενάρη οι εργαζόμενοι σιο νοσοκο
μείο Παίδων Πεντέλης θα πραγματοποιήσουν 
Γενική Συνέλευση, ενώ ήδη έχουν προχωρήσει 
στη συλλογή υπογραφών από οικογένειες που 
προσέρχονται στο νοσοκομείο για τον εμβολια
σμό των παιδιών τους, απαιτώντας να ανακλη
θεί η απόφαση για αναστολή των εφημεριών.

Την αλληλεγγύη στον αγώνα ενάντια στη με
τατροπή του νοσοκομείου σε αποκλειστικά εμ- 
βολιαστικό κέντρο εκφράζουν με κείμενο που υ
πογράφουν 200 εργαζόμενοι των Νοσοκομείων 
Παίδων «Αγία Σοφία» και «Αγλαΐας Κυριάκού». 
Είναι χαρακτηριστική η καταγγελία που κάνουν 
ότι «στην τελευταία εφημερία του Παίδων "Η 
Αγία Σοφία" εξετάστηκαν περίπου 200 παιδιά 
στο Παιδιατρικό, 70 περίπου παιδιά στα ια
τρεία covid-19 και περίπου 100 παιδιά στις υ
πόλοιπες ειδικότητες, ενώ συνολικά εισήχθη- 
καν 80 περιστατικά, η πλειοψηφία των οποίων 
ήταν στα παιδιατρικά τμήματα».

Η αναμονή των περιστατικών έφτασε ακόμη 
και τις 5 ώρες με τους συναδέλφους στα Επεί
γοντα και στις κλινικές που υποδέχονται τις ει
σαγωγές να υπερβαίνουν για άλλη μια εφημε
ρία τις δυνάμεις τους».

Τα παραπάνω είναι αποτέλεσμα της αναστο
λής της 24ωρης εφημέρευσης του νοσοκομείου 
Παίδων Πεντέλης, στο οποίο περίπου εξετάζο
νται 100 παιδιά στην εφημερία της Παιδιατρικής...

«Αυτή η κατάσταση θα ωθήσει τις περισσότε
ρες οικογένειες στον ιδιωτικό τομέα, καθότι ο 
γονέας θα έχει πλέον δύο επιλογές: ή θα περι
μένει στην πολύωρη αναμονή των παιδιατρικών 
νοσοκομείων ή θα στραφεί στα μεγάλα παιδια
τρικά ιδιωτικά νοσοκομεία, τα οποία δεν νοση
λεύουν περιστατικά covid-19», σημειώνουν οι 
υπογράφοντες, που επισημαίνουν παράλληλα 
την ανάγκη ενίσχυσης του εμβολιαστικού προ
γράμματος.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δουλεύουν για τους ιδιώτες της Υγείας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

190.39 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

H θέση μας

Δουλεύουν για 
τους ιδιώτες 
της Υγείας
Η κυβέρνηση ομολογεί πλέον ανοιχτά 
ότι μεθοδεύει το κλείσιμο νοσοκομείων 
στην περιφέρεια μόλις χαλαρώσει η 
πίεση από την πανδημία. Η απόφαση 
αυτή προκαλεί ήδη αναστάτωση στις 
τοπικές κοινωνίες. Και η αναστάτωση 
αυτή αναμένεται να ενταθεί όταν 
δρομολογηθεί η υλοποίηση του 
κυβερνητικού σχεδίου, προκαλώντας 
αντιδράσεις ακόμα και από το εσωτερικό 
της κυβερνητικής παράταξης. Η 
σύσκεψη της αναπληρώτριας υπουργού 
Μ. Γκάγκα με βουλευτές της 
περιφέρειας -γιατρούς στην πλειοψηφία 
τους, όπως λέει το ρεπορτάζ- αποσκοπεί 
στη στάθμιση και τον έλεγχο των 
αντιδράσεων αυτών.

Όσες όμως και αν πρόκειται να 
είναι οι αντιδράσεις, το αυτί του 
Μητσοτάκη και του Πλεύρη δεν ιδρώνει. 
Βασική τους πρόθεση είναι η 
εξυπηρέτηση των ιδιωτών της Υγείας και 
αυτή είναι η αποστολή του Πλεύρη στο 
υπουργείο. Και οι ιδιώτες ζητούν, 
πρώτον, τις συγχωνεύσεις ή το κλείσιμο 
δημόσιων νοσοκομείων, που θα τους 
φέρει απελπισμένους πελάτες και, 
δεύτερον, τη συμμετοχή τους 
σε δημόσιες δομές Υγείας.

Είναι περιττή φυσικά η σύγκριση 
με την κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ, 
που μέσα σε συνθήκες Μνημονίων 
έσωσε νοσοκομεία από τη χρεοκοπία, 
ηθικοποίησε το σύστημα των 
προμηθειών, έκανε διαφανείς 
τις λίστες των χειρουργείων, άνοιξε 
δομές Πρωτοβάθμιας Υγείας και 
προσέλαβε προσωπικό. Η παρούσα 
κυβέρνηση δουλεύει αποκλειστικά 
για τους ιδιώτες της Υγείας. Και αυτή 
είναι η απάντηση στο γιατί μέσα στην 
πανδημία αρνείται να κάνει προσλήψεις, 
αρνείται να ανοίξει τις ΜΕΘ που 
χρειάζονται και οδηγεί το ΕΣΥ στην 
εγκατάλειψη και την κατάρρευση.
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1  ΕΙΚΟΝΕΣ ΠΟΛΕΜΟΥ ΣΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1041.77
cm²

Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ
ε τη μετάλλαξη Όμικρον 
νοσηλεύεται στη Μονά
δα Εντατικής θεραπείας 
Παίδων στο ΠΑΓΝΗ της Κρήτης ένα 

15χρονο παιδί. Το παιδί δεν είναι 
διασωληνωμένο, είναι διπλά εμβο
λιασμένο και παρουσίασε μυοκαρδί
τιδα. Επτά ακόμα παιδιά νοσηλεύο
νται στην Παιδιατρική κλινική του 
νοσοκομείου. «Είναι 15μιση χρό
νων, έχει ταυτοποιηθεί ότι έχει Covid 
Όμικρον», είπε, μιλώντας στο MEGA 
και τον Νίκο Ευαγγελάτο, ο Γεώργιος 
Χαλκιαδάκης, διοικητής ΠΑΓΝΗ. «Για 
λόγους περισσότερο στενής παρακο
λούθησης οδηγήθηκε στη ΜΕΘ Παί
δων. Η κατάσταση της υγείας του είναι 
καλή και αύριο μάλλον θα επιστρέ
φει στην απλή κλινική Covid για την 
αποθεραπεία. Είναι από τα σπάνια 
περιστατικά που συμβαίνουν. Αν δεν 
είχε εμβολιαστεί, η κατάστασή του θα 
ήταν πολύ χειρότερη».

Η «Όμικρον»
Σύμφωνα με τον πρόεδρο της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, βαριά νοσήσαντες με «Όμι
κρον» βρίσκονται ήδη σε ΜΕΘ των 
νοσοκομείων. «Στο Αττικόν, από τα 
11 δείγματα που στάλθηκαν, οι 7 
ασθενείς πάσχουν από Δέλτα και οι 
4 από Όμικρον. Καλούμε τον κόσμο 
να είναι ιδιαίτερα προσεκτικός και να 
μην παίρνει στο χαλαρό τη μετάλλα
ξη Όμικρον». Και η γενικότερη κατά
σταση στο νοσοκομείο Αττικόν όμως 
είναι ασφυκτική. Δεκάδες κρεβά
τια είναι στοιχισμένα το ένα δίπλα 
στο άλλο. Οι γιατροί προσπαθούν 
να εκμεταλλευτούν και το παραμι

κρό σημείο του νοσοκομείου για να 
περιθάλψουν ασθενείς. «Με βάση 
τα στοιχεία του υπουργείου Υγεί
ας, εντός των μονάδων βρίσκονται 
610 ασθενείς όταν οι διασωληνωμέ- 
νοι είναι 683. Με δεδομένο ότι στις 
ΜΕΘ υπάρχουν και ασθενείς που 
δεν είναι διασωληνωμένοι, 70 με 
80 ασθενείς βρίσκονται εκτός ΜΕΘ».

«Το 2021 νοσηλεύσαμε 450 
διασωληνωμένους ασθενείς και ως 
τώρα έχουμε εισαγάγει περίπου 40. 
Κανένας από αυτούς δεν ήταν πλή
ρως εμβολιασμένος και ανοσολογικά 
επαρκής», λέει, μιλώντας στο MEGA 
και τον Νίκο Ευαγγελάτο, ο Ηρακλής 
Τσαγκάρης, καθηγητής Πνευμονο- 
λογίας και Εντατικής θεραπείας στο 
νοσοκομείο Αττικόν. Σύμφωνα με τον 
καθηγητή, κάποιοι από τους ασθενείς 
ήταν πλήρως ανεμβολίαστοι, κάποιοι 
ήταν εμβολιασμένοι αλλά είχε περά
σει καιρός από την τελευταία δόση, 
ενώ κάποιοι ήταν πλήρως εμβολια
σμένοι αλλά είχαν σοβαρά ανοσο
λογικά ελλείματα.

Μπορεί να ξανακολλήσει
Την ίδια στιγμή, σοκάρει η δήλωση 
του Γκίκα Μαγιορκίνη ότι μπορεί να 
κολλήσει κάποιος ξανά κορωνοϊό 
ακόμα και 3 μήνες μετά την ανάρρω
σή του. «θα πρέπει να βάλουμε στο 
μυαλό μας ότι η αποστειρωτική ανο
σία στον κορωνοϊό δεν είναι κάτι το 
οποίο είναι ούτε εφικτό ούτε διαρκές. 
Δηλαδή μετά από 3-4 μήνες μπο
ρεί κάποιος να ξανακολλήσει αφό- 
του έχει κολλήσει. Διασωληνώσεις, 
εισαγωγές και θάνατοι παραμένουν

στα ύψη. Η χθεσινή ήταν άλλη μια 
τραγική ημέρα. Πάνω από 3 άνθρω
ποι έχαναν τη ζωή τους κάθε μία ώρα 
φθάνοντας στους 88 συνολικά. Οι 
διασωληνωμένοι άγγιξαν τους 683 
και οι νέες εισαγωγές στα νοσοκομεία 
της χώρας έφτασαν τις 553.

Πιθανή η αναζωπύρωση
Πιθανό το ενδεχόμενο της αναζω
πύρωσης της μετάλλαξης Όμικρον 
βρίσκει ο καθηγητής και ερευνη
τής στις ΗΠΑ, Γιώργος Παυλάκης. 
«Τα δύσκολα δεν είναι πίσω μας. Το 
επόμενο διάστημα μέχρι το καλοκαί
ρι πρέπει να αποφευχθεί αυτό που 
συνέβη την προηγούμενη άνοιξη. Το 
άσχημο επιδημικό κύμα που θα φέρει 
χιλιάδες θανάτους. Δεν αποκλείεται 
το ενδεχόμενο να «αναζωπυρωθούν» 
η μετάλλαξη Δέλτα και η Όμικρον». 
Την ίδια ώρα ο κυβερνητικός εκπρό
σωπος Γιάννης Οικονόμου επεσήμα- 
νε σήμερα ότι θα θεωρούνται ανεμ- 
βολίαστοι όσοι δεν έχουν κάνει την 
3η δόση 7 μήνες μετά τη δεύτερη.

Τραγωδία
θλίψη έχει προκαλέσει ο θάνατος 
ενός βρέφους 52 ημερών από κορο- 
ναϊό. Οπως έγινε γνωστό, το κοριτσά
κι που νοσούσε με τον ιό, νοσηλευ
όταν στο Ιπποκράτειο νοσοκομείο. 
Ομως από τα μέσα του περασμένου 
Δεκεμβρίου, η υγεία του επιδεινώ
θηκε και μεταφέρθηκε στη μονάδα 
νεογνών. Δυστυχώς δεν τα κατάφερε 
παρά τις προσπάθειες των γιατρών. 
Για το θέμα ερωτήθηκε η υφυπουργός 
Υγείας Μίνα Γκάγκα η οποία ανέφε

ρε ότι το παιδί προερχόταν ως φαί
νεται από «περιβάλλον ανεμβολία- 
στο». Την ίδια ώρα, ακόμη ένα παι
δί 13 ετών, νοσηλεύεται με κορο- 
ναϊό στη ΜΕΘ στο ΠΑΓΝΗ. Η Βάνα 
Παπαευαγγέλου, που ρωτήθηκε σχε
τικά, είπε πως το παιδί δεν παρου
σίασε μαναπνευστική ανεπάρκεια 
ή μυοκαρδίοπδα. Χαρακτήρισε δε 
ευτύχημα το γεγονός ότι το παιδί 
είχε εμβολιαστεί.

Σαρώνει η Όμικρον
Ολοκληρώθηκε από το Εθνικό 
Δίκτυο Γονιδιωματικής Επιτήρησης
του ιού SARS-CoV-2, που 
λειτουργεί υπό το συντο 
νισμό του ΕΟΔΥ, η 
γονιδιωματική ανά
λυση σε 895 δείγ
ματα που έχουν 
επιλεγεί τυχαιο- 
ποιημένα ή στο- 
χευμένα και αφο
ρούν στην περίο
δο 11 Δεκεμβρίου 
2021 έως 10 Ιανουαρί- 
ου 2022. Από τον έλεγχο των 
895 δειγμάτων, αναδείχθηκαν συνο
λικά 885 δείγματα με στελέχη ειδικού 
ενδιαφέροντος (Variants Of Concern 
- VOC). Εκ των 885 δειγμάτων με 
στελέχη ειδικού ενδιαφέροντος, τα 
665 αφορούν στο Omicron και 220 
αφορούν στο στέλεχος Delta. Τέσσε
ρα εκ των 220 στελεχών Delta αφο
ρούν στο στέλεχος Α.Υ.4.2, τα οποία 
εντοπίστηκαν σε εγχώρια κρούσμα
τα στις Περιφερειακές Ενότητες του 
Βορείου Τομέα Αθηνών (1), του
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1  ΕΙΚΟΝΕΣ ΠΟΛΕΜΟΥ ΣΤΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Μπορεί να 
κοΗΑήσει κάποιος 

ξανά κορωνοϊό ακόμα 
και 3 μάνες μετά τπν 

ανάρρωσή του

Λασιθίου (2) και της Λέσβου (1).
Από mv έναρξη λειτουργίας του 

Εθνικού Δικτύου Γονιδιωματικής 
Επιτήρησης του ιού SARS-CoV-2 
μέχρι σήμερα έχουν ελεγχθεί στην 
επικράτεια συνολικά 44.763 δείγμα
τα από εγχώρια κρούσματα. Εξ αυτών 
40.369 προέρχονται από τυχαία επι
λογή δειγμάτων, 3.653 προέρχο
νται από στοχευμένη λήψη ή επιλο
γή δειγμάτων και για 741 δείγματα 
δεν είναι διαθέσιμος ο τρόπος επι
λογής. Κατά τη διάρκεια του διμήνου 
πριν τις 10 Ιανουάριου 2022, έχουν 
ελεγχθεί στην επικράτεια συνολικά 

7.613 δείγματα από εγχώ
ρια κρούσματα. Εξ 

αυτών 7.451 προέρ
χονται από τυχαία 
επιλογή δειγμάτων 
και 162 προέρχο
νται από στοχευ
μένη λήψη ή επι
λογή δειγμάτων. 

Μεταξύ των 7.451 
τυχαία επιλεγμένων 

δειγμάτων στην επικρά
τεια που αφορούν το δίμη- 

νο πριν τις 10 Ιανουάριου 2022, τα 
δύο πιο συχνά στελέχη ειδικού ενδι
αφέροντος που έχουν απομονωθεί 
είναι το Delta με ποσοστό 83,75%, 
ακολουθούμενο από το Omicron με 
ποσοστό 16,24%.

μιια

Εκτίμηση
Μεταξύ των 162 δειγμάτων που έχουν 
ληφθεί ή επιλεγεί στοχευμένα κατά 
τη διάρκεια του διμήνου πριν τις 10 
Ιανουάριου 2022,57,41% αφορούν

στο στέλεχος Οτηίαοη και 42,59% στο 
στέλεχος Delta. Επιπλέον, έχουν απο
μονωθεί συνολικά 563 στελέχη ειδι
κού ενδιαφέροντος ή υπό παρακολού
θηση ή ενδιαφέροντος από δείγμα
τα εισαγόμενων κρουσμάτων, εκ των 
οποίων 331 αφορούν στο Delta, 113 
στο Alpha, 98 στο Omicron, 7 στο Mu, 
6 στο Beta, 4 στο Β. 1.1.318 (Variant 
Ε484Κ), 1 στο Eta, 1 στο C.36,1 στο 
Kappa, 1 στο Β. 1.1 (Variant Ε484Κ). 
Η χαρακτηριστική μετάλλαξη - δια
γραφή νουκλεοηδίων can θέση 69-70 
(del69-70) στο γονίδιο Spike - της 
παραλλαγής Omicron (Β. 1.1.529/ 
ΒΑ.1) επιτρέπει τον άμεσο, προκα- 
ταρτικό χαρακτηρισμό των θετικών 
δειγμάτων ως πολύ πιθανά κρού
σματα για Omicron, από συγκεκριμέ
να εργαστήρια της χώρας που εφαρ
μόζουν κατάλληλη μοριακή μεθοδο
λογία Real-Time PCR.

Η αξιολόγηση του συγκεκριμέ
νου μοριακού ευρήματος, επιτρέ
πει μια προκαταρκτική εκτίμηση σε 
πραγματικό χρόνο της επίπτωσης 
τηςΌμικρον (Β.1.1.529/ΒΑ.1) στο 
σύνολο των θετικών μοριακών ελέγ
χων. Η ακριβής εκτίμηση της επί
πτωσης της Όμικρον βέβαια, μπορεί 
να γίνει μόνον με την αλληλούχιση 
του πλήρους γονιδιώματος του ιού 
από αντιπροσωπευτικά θετικά δείγ
ματα (γονιδιωματική επιτήρηση). 
Ακολουθεί διάγραμμα (Διάγραμμα 
10) της διαχρονικής εξέλιξης των 
εν λόγω δειγμάτων στο σύνολο των 
θετικών μοριακών ελέγχων που διε- 
νεργούνται σε δείγματα, αντιπροσω
πευτικά του μεγαλύτερου μέρους της 
επικράτειας.



13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θεσσαλονίκη: Αρχισε η εισαγγελική έρευνα για τις
VIP ΜΕΘ!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

551.18 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θεσσαλονίκη: Αρχισε 
η εισαγγελική έρευνα 

για ns VIP ΜΕΘ!

ΔΕΚΑΔΕΣ ασθενείς με 
κορονοϊό έχασαν τη ζωή 
τους επειδή δεν υπήρχαν 
κρεβάτια σε Μονάδα Εντα
τικής θεραπείας, αφού τα 
κρατούσαν για VIP αρρώ
στους, όπως κατήγγειλε 
ο πρόεδρος τπς ΓΤΟΕΔΗΝ 
Μιχάλπς Γιαννάκος, και 
άρχισε ήδη εισαγγελική 
έρευνα στη Θεσσαλονίκη.

0 πρόεδρος της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, σε δηλώσεις του από 
τη Θεσσαλονίκη και το Νο
σοκομείο «Γ. Παπανικολά- 
ου», αποκάλυψε πως έχει 
αρχίσει ήδη η εισαγγελι- 
κή έρευνα αναφορικά με 
τις καταγγελίες που εί
χε κάνει για VIP Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας, επι- 
σημαίνοντας: «Η ΠΟΕΔΗΝ 
έχει καταθέσει μηνυτή
ρια αναφορά στην Εισαγ
γελία του Αρείου Πάγου. 
0 εισαγγελέας του Αρείου 
Πάγου τη διαβίβασε στους 
εφέτες όλων των πόλε
ων, προκειμένου να γίνει

προκαταρκτική έρευνα. Η 
έρευνα αυτή έχει αρχίσει 
ήδη για τη Θεσσαλονίκη 
και τη Χαλκίδα, και έχου
με κληθεί και καταθέσαμε 
ως μάρτυρες».

ΦάκελοΘ
Εξήγησε ακόμη: «Ειδικά 
για τη Θεσσαλονίκη, έχου
με καταθέσει έναν ογκω
δέστατο φάκελο, με έγγρα
φα των σωματείων, αλλά 
και δημοσιεύματα και άρ
θρα γιατρών και νοσηλευ
τών, οι οποίοι επιβεβαιώ
νουν πλήρως τις καταγγε
λίες μας».

Εκανε, δε, λόγο για 
«δεκάδες διασωληνωμέ- 
νους ασθενείς που έχασαν

τη ζωή τους εκτός ΜΕΘ 
επειδή έγιναν επιλογές με 
ηλικιακά κριτήρια και με 
συγκεκριμένα παραδείγ
ματα αποδεικνύουμε όσα 
έχουμε πει για τις ΜΕΘ, οι 
οποίες κρατούνταν για συ
γκεκριμένα πρόσωπα, για 
VIP αρρώστους».

Ο πρόεδρος της ΠΟ
ΕΔΗΝ σημείωσε πως δεν 
επιθυμεί να δώσει περισ
σότερα στοιχεία, καθώς η 
υπόθεση εξετάζεται από τη 
Δικαιοσύνη, αφού ο προϊ
στάμενος της Εισαγγελίας 
Πρωτοδικών Θεσσαλονί
κης Παναγιώτης Παναγιω- 
τόπουλος έδωσε εντολή να 
διενεργηθεί προκαταρκτι
κή έρευνα για να διαπι

στωθεί η βασιμότητα αυ
τών των ισχυρισμών στο 
σκέλος που αφορούν τις 
ΜΕΘ της Θεσσαλονίκης, 
προκειμένου να διαπιστω
θεί εάν έχουν διαπραχθεί 
τα αδικήματα της παράβα
σης καθήκοντος και της 
έκθεσης.

Οπως γίνεται αντιλη
πτό, από τη στιγμή που 
επιμένει ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ και έχει στα χέ
ρια του καταθέσεις και επι
στολές γιατρών και νοση
λευτών σχετικά με τη δη
μιουργία VIP ΜΕΘ, το 
σκάνδαλο είναι τεράστιο 
και αυτοί που το αποφάσι
σαν είναι βέβαιο ότι οδή
γησαν στον θάνατο συ
νανθρώπους μας που εί
χαν ανάγκη να μπουν στη 
ΜΕΘ, αλλά, ενώ τα κρεβά
τια ήταν άδεια, αναμένο
ντας τους VIP, οι ασθενείς 
παρέμεναν σε απλές κλί
νες και εν τέλει έφευγαν 
από τη ζωή.
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1  Διαλύουν το ΕΣΥ! Σε εξέλιξη το σχέδιο για κλείσιμο
νοσοκομείων

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

274.97 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διαλύουν το ΕΣΥ!

Σε εξέλιξη το σχέδιο για 

κλείσιμο νοσοκομείων

Η ΜΕΓΑΛΗ αναταραχή που έχει προκαλέσει στη δημόσια 
υγεία ο κορονοϊός φαίνεται πως αντιμετωπίζεται από το Μα- 
ξίμου ως μια... υπέροχη κατάσταση, η οποία δημιουργεί ευκαι
ρίες για την εφαρμογή του σχεδίου που περιλαμβάνει το κλεί
σιμο νοσοκομείων και την άλωση του ΕΣΥ από τους ιδιώτες.

Το γεγονός πως ο κορονοϊός συνεχίζει να «ματώνει» την 
ελληνική κοινωνία με δεκάδες θανάτους σε καθημερινή βάση, 
ενώ την ίδια ώρα που οι διασωληνωμένοι ασθενείς εκτός ΜΕΘ 
ξεπέρασαν ακόμα μία ημέρα τους 120, φαίνεται πως λίγο απα
σχολεί την κυβέρνηση και το υπουργείο Υγείας. Γίνεται, πλέ
ον, ξεκάθαρο πως το δίδυμο Πλεύρη - Γκάγκα έχει αναλάβει 
«εργολαβία» το σχέδιο διάλυσης του ΕΣΥ και της αναμόρφω
σης του υγειονομικού χάρτη της χώρας, καθώς η χώρα θρη
νεί καθημερινά 100 νεκρούς και τα νοσοκομεία ασφυκτιούν

από την υποστελέχωση.
Το πρόβλημα για την κυ

βέρνηση είναι πως έχουμε 
πλεονάζοντα νοσοκομεία και 
όχι ότι δεν έχουμε αρκετούς 
γιατρούς, γι’ αυτό και η χρημα
τοδότηση της δημόσιας υγείας 
«ψαλιδίστηκε» εν μέσω πανδη
μίας. Ακολουθώντας το κυβερ
νητικό σχέδιο, η Μίνα Γκάγκα 
(φωτό) προχώρησε το βράδυ 
της Δευτέρας σε έκτακτη σύ
σκεψη με 12 γιατρούς - βου
λευτές της Ν.Δ. για το σχέδιο 
του υπουργείου αναφορικά με 
το μέλλον των περιφερειακών 
νοσοκομείων.

Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας παρουσίασε στους 
βουλευτές τα βασικά σημεία 

του σχεδίου για τα δημόσια νοσοκομεία, το οποίο στηρίζεται 
στο λεγόμενο σύστημα «hub and spoke», δηλαδή το σύστη
μα «κόμβου και ακτίνας». Εκανε λόγο για διασύνδεση των μι
κρών περιφερειακών νοσοκομείων με τα μεγαλύτερα των αστι
κών κέντρων, που περιλαμβάνουν και συμπράξεις με ιδιωτι
κά νοσοκομεία.

Σύμφωνα με το σχέδιο, το νοσοκομείο «Κόμβου» θα παρέ
χει όλες ης ιατρικές υπηρεσίες, θα έχει υψηλή χρηματοδότηση 
και προηγμένη ιατρική τεχνολογία. Το νοσοκομείο αυτό θα δι- 
ασυνδέεται με τα λεγάμενα νοσοκομεία «Ακτίνες», τα οποία θα 
εξυπηρετούν μόνο τις ανάγκες της πρωτοβάθμιας περίθαλψης.

Αν αυτό το σχέδιο προχωρήσει, θα ανοίξει τον δρόμο ώστε, 
αντί να ενισχυθούν τα περιφερειακά νοσοκομεία, να υποβι
βαστούν σε Κέντρα Υγείας εξυπηρετώντας επί της ουσίας τις 
ανάγκες πρωτοβάθμιας περίθαλψης. Είναι δεδομένο πως το 
σχέδιο της κυβέρνησης θα προκαλέσει έντονες αντιδράσεις 
στον κόσμο της περιφέρειας και συνακόλουθη πίεση στους 
βουλευτές των περιφερειών που θα δουν τα νοσοκομεία τους 
να κλείνουν. Γι’ αυτό και η Μίνα Γκάγκα επιχείρησε ένα πρώ
το «μασάζ»!

Σύμφωνα με την «Καθημερινή», παρόντες στη σύσκεψη 
ήταν οι βουλευτές Καβάλας Κωνστανήνος Μπλούχος, Μαγνη
σίας Αθανάσιος Λιούπης, Ζακύνθου Διονύσης Ακτύπης, Εύ
βοιας Σπύρος Πνευματικός, Ιωαννίνων Μαρία Κεφάλα, Καστο
ριάς Ζήσης Τζηκαλάγιας, Λακωνίας Νεοκλής Κρητικός, Λαρί- 
σης Χρήστος Κέλλας, Μαγνησίας Κωνσταντίνος Μαραβέγιας, 
Σάμου Χριστόδουλος Στεφανάδης, Χαλκιδικής Γιώργος Βα- 
γιωνάς και ο πρώην υπουργός και βουλευτής Α’ Αθηνών Νι
κήτας Κακλαμάνης.
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1  «Οχι άλλες ληγμένες παρτίδες εμβολίων!»
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

962.27 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ
ετά την απώλεια εκατομ
μυρίων εμβολίων κατά της 
Covid-19 λόγω παρέλευ
σης της ημερομηνίας λήξης, η μεγα

λύτερη υπηρεσία δημόσιας Υγείας 
στην Αφρική απηύθυνε έκκληση να 
μην δωρίζονται παρτίδες που λήγουν 
σε λιγότερο από τρεις με έξι μήνες.

Μέχρι σήμερα έχουν λήξει στην 
Αφρική 2,8 εκατομμύρια δόσεις, 
αριθμός που αντιστοιχεί στο 0,5% 
των 572 εκατομμυρίων δόσεων που 
έχουν δωρηθεί, ανέφερε ο Τζοβ Νκε- 
γκάσονγκ, διευθυντής των Αφρικα
νικών Κέντρων Ελέγχου και Πρόλη
ψης Νοσημάτων (ACDC).

«Όσον αφορά αυτό το 0,5%, θέλω 
να είμαι ξεκάθαρος. Κάθε δόση που 
λήγει μου προκαλεί θλίψη γιατί αντι
στοιχεί σε μια ζωή που θα μπορού
σε να είχε σωθεί» δήλωσε σε συνέ
ντευξη Τύπου που παρακολούθησε 
το Reuters. Μέχρι σήμερα μόνο το 
10,4% του αφρικανικού πληθυσμού 
έχει εμβολιαστεί πλήρως κατά του 
κορωνοϊού, είπε.

Παρόμοια ήταν η έκκληση που 
απηύθυνε σε ξεχωριστή συνέντευξη 
Τύπου ο περιφερειακός διευθυντής 
του ΠΟΥ για την Αφρική, Ματσισί- 
ντο Μοέτι.

«Πολλές χώρες έχουν δηλώσει 
ότι θα ήθελαν να δωρίζονται εμβό
λια με χρόνο ζωής τουλάχιστον τρι
ών μηνών» δήλωσε.

Σύμφωνα με τον Νκεγκάσονγκ, 
τα περισσότερα από τα εμβόλια που 
έληξαν προέρχονται από δωρεές 
μεμονωμένων χωρών και από παρ
τίδες του μηχανισμού COVAX για 
τη διανομή εμβολίων σε αναπτυσ
σόμενες χώρες.

Αντίθετα, προβλήματα με τις ημε
ρομηνίες λήξεις δεν καταγράφονται 
στις παρτίδες της Johnson & Johnson 
που παρήγγειλαν τα 55 μέλη της 
Αφρικανικής Ένωσης.

Ο επικεφαλής των ACDC δήλω
σε ακόμα ότι ορισμένες αφρικανικές

Μ

3

ομάδας μεταξύ άλλων διαχειρίζονται 
κεφάλαια συνταξιοδοτικών ταμείων 
και ανησυχούν για πτώση των απο- 
δόσεών τους.

Το Διεθνές Νομισματικό Ταμείο 
έχει εξάλλου προειδοποιήσει ότι το 
χάσμα της εμβολιαστικής κάλυψης 
ανάμεσα στις πλούσιες και τις φτω
χές χώρες θα μπορούσε να κοστί
σει στην παγκόσμια οικονομία 5,3 
τρίο, δολάρια σε βάθος πενταετίας.

Με επιστολή τους προς τις 
εταιρείες Pfizer, AstraZeneca και

Δημόσια έκκΑηση απευθύνει στις δυτικές 
χώρες η μεγαλύτερη υπηρεσία ΔημόσιαςΥγείας 

στην Αφρική να μην δωρίζονται παρτίδες που 
Αήγουν καθώς μέχρι σήμερα έχουν Βήξει 

στην Αφρική 2,8 εκατομμύρια δόσεις

«Οχι άηηες Πηγμένες 
παρτίδες εμβοΠίων!»

Johnson & Johnson, οι επενδυτές 
υπενθυμίζουν ότι ο Παγκόσμιος 
Οργανισμός Υγείας έχει θέσει ως 
στόχο να εμβολιαστεί το 70% του 
πληθυσμού κάθε χώρας μέχρι τα 
μέσα του έτους.

Για την επίτευξη του στόχου ο 
ΠΟΥ ζητά μεταξύ άλλων από τους 
παρασκευαστές εμβολίων να δώσουν 
προτεραιότητα στα συμβόλαια του 
COVAX, της πρωτοβουλίας του ΟΗΕ 
για τη διανομή εμβολίων στις φτω
χότερες χώρες.

χώρες αρνούνται πλέον να παραλά
βουν εμβόλια με χρόνο ζωής ενός 
ή δύο μηνών. «Προτιμούν να μην 
παραλαμβάνουν αυτά τα εμβόλια 
επειδή θα δημιουργηθεί το αφήγη
μα ότι τα εμβόλια έληξαν στο έδα
φος τους. Οι περισσότερες χώρες 
είναι πλέον ευαίσθητες με αυτό το 
θέμα» είπε.

Να σημειωθεί τέλος ότι συνασπι
σμός μεγάλων επενδυτικών εταιρει
ών απειλεί να μην εγκρίνει μπόνους 
για στελέχη φαρμακοβιομηχανιών

αν δεν ληφθούν μέτρα για πιο δίκαιη 
κατανομή των εμβολίων κορωνοϊού.

Οι 65 εταιρείες, οι οποίες δια
χειρίζονται από κοινού κεφάλαια 
σχεδόν 3,5 τρίο, δολαρίων, θεω
ρούν πως τα εμβόλια «δεν διανέμο
νται δίκαια αυτή τη στιγμή» δήλω
σε στο BBC ο Ρότζιερ Κρενς, διευ
θυντής επενδύσεων στην Achmea 
Investment Management, εταιρεία 
που συμμετέχει στην πρωτοβουλία. 
Τα κίνητρα των επενδυτών δεν είναι 
μόνο ανθρωπιστικά -οι εταιρείες της

Μέχρι σήμερα 
μόνο ίο 10,4% 
ιου αφρικα
νικού πλη
θυσμού έχει 
εμβολιαστεί 
πλήρως καιή 
ίου κορωνοϊού

Για νέο κύμα κρουσμάτων προειδοποιούν επιστήμονεε otis ΗΠΑ
Σε «εμπόλεμη ζώνη» βρίσκονται οι εργπζόμενοι 
στην υγειονομική περίθαλψη καθώς εμφανίζουν 
σημάδια παρόμοια με τους βετεράνους πολέμου

ΔΥΟ χρόνια κλείνει η πανδημία του κορωνο- 
ϊού με το υγειονομικό προσωπικό να παρου
σιάζει σημάδια μετατραυματικού στρες ανά
λογο με αυτό που εμφανίζουν οι βετεράνοι 
πολέμων, με πολλούς υγειονομικούς να εγκα
ταλείπουν την εργασίας τους και τα υγειονο
μικά συστήματα να αντιμετωπίζουν ελλείψεις 
προσωπικού.

Δύο σχεδόν χρόνια ιατρικής φροντίδας 
ασθενών με κορωνοϊό πολλοί εργαζόμενοι 
στην υγεία παραιτούνται ή αλλάζουν αντι
κείμενο, με τα νοσοκομεία να συνεχίζουν να 
κατακλύζονται από ασθενείς με κορωνοϊό.

Μελέτη που δημοσιεύθηκε στο Journal 
of General Internal Medicine και αφορούσε 
έρευνα σε περισσότερους από 500 γιατρούς, 
νοσηλευτές, διαπιστώνει ότι το 15% δήλω
σε ότι δεν είναι «καθόλου πιθανό» να εξακο
λουθεί να εργάζεται στον τομέα της υγείας σε 
πέντε έως δέκα χρόνια. Μεταξύ των νοσηλευ
τών, το ποσοστό ήταν 20%. Αυτό οφείλεται 
σε μεγάλο βαθμό στην επιδείνωση της ψυχι

κής υγείας του νοσηλευτικού προσωπικού.
Σύμφωνα με τον Guardian, το 74% των 

ερωτηθέντων ανέφεραν συμπτώματα κατά
θλιψης, και ένα 37% ανέφεραν συμπτώμα
τα διαταραχής μετατραυματικού στρες. Ένα 
15% ανέφεραν ότι έχουν σκεφθεί την αυτο
κτονία ή τον αυτοτραυματισμό.

Η διάρκεια την πανδημίας του κορω- 
νοϊού συνέβαλε στην δυσφορία των υγειο
νομικών. Κατά τη διάρκεια της πανδημίας, 
οι εργαζόμενοι γνώριζαν ότι αντιμετώπιζαν 
πραγματικό κίνδυνο να αρρωστήσουν, αλλά 
κατανοούσαν ότι δεν υπήρχε άλλη επιλογή 
για την παροχή φροντίδας στους ασθενείς. 
Τα εμβόλια δεν ήταν ακόμη διαθέσιμα και 
υπήρχε περιορισμένη ποσότητα εξοπλισμού 
ατομικής προστασίας.

Τώρα, με το μεγαλύτερο ποσοστό του 
κόσμου και των υγειονομικών να είναι εμβο
λιασμένοι, η περίθαλψη βαριών αρρώστων 
αφορά μη εμβολιασμένους, όταν ζητήθηκε 
από τους υγειονομικούς να αναλάβουν κίν
δυνο που δεν αισθάνονταν πλέον απαραίτη
το, καθώς η Ομικρον παρουσιάζει πιο ασθε
νή συμπτώματα, ήταν πιο δύσκολο να το χει
ριστούν οι υγειονομικοί και είναι αυτό που 
προκάλεσε μεγαλύτερη αγωνία, σύμφωνα 
με την έρευνα.

Αλλος παράγοντας είναι ότι τα νοσοκο
μεία, ζητούν από τους νοσηλευτές να χρησι
μοποιούν λιγότερα μέσα ατομικής προστα
σίας από αυτά που θεωρούν ότι χρειάζονται 
λόγω του κόστους ή των παραπόνων των 
ασθενών, όπως δήλωσαν οι ερωτηθέντες.

Αρκετοί ασθενείς είναι συχνά οργισμέ
νοι εξαιτίας του καιρού που παραμένουν στα 
επείγοντα περιστατικά μέχρι να βρουν κρε
βάτι. Το 2021, το 71% των ιατρείων κατέ
γραψε αύξηση στον αριθμό των περιστατι
κών με ενοχλητικούς ασθενείς, σύμφωνα 
με δημοσκόπηση του Ιανουάριου από την 
Medical Group Management Association.

Σύμφωνα με μια νοσηλεύτρια από τη 
Φιλαδέλφεια, έχει εξαντληθεί από τα δύο 
χρόνια ανησυχίας για τη μόλυνση της οικο- 
γένειάς και όπως δήλωσε το ότι το κύμα της 
Ομικρον είναι ακόμη πιο δύσκολο να το 
διαχειριστεί από τα προηγούμενα κύματα. 
Όπως σημείωσε «το προσωπικό είναι ήδη 
ψυχικά και σωματικά εξαντλημένο και αυτό 
μας ωθεί όλους στα όρια της αντοχής μας». 
Από τον Φεβρουάριο του 2020, το 30% των 
εργαζομένων στον τομέα της υγειονομικής 
περίθαλψης στις ΗΠΑ έχασαν τη δουλειά 
τους ή παραιτήθηκαν, και ο συνηθέστερος 
λόγος ήταν η πανδημία, σύμφωνα με έρευνα.
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1  Η συνεχιζόμενη πίεση στο ΕΣΥ επιταχύνει την
αύξηση των θανάτων

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

695.84 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η συνεχιζόμενη πίεση στο ΕΣΥ 
επιταχύνει την αύξηση των θανάτων

Αύξηση των θανάτων από κορονοϊό σε περιόδους στις οποίες 
ο αριθμός των διασωλπνωμένων ασθενών από ιό ήταν 
άνω και κάτω των 400 στο διάστημα 1/9/2020 - 31/12/2021

ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΑΥΞΗΣΗ ΘΑΝΑΤΩΝ
ΠΕΡΙΟΔΟΣ ΣΕ

ΗΜΕΡΕΣ
ΔΙΑΣΩΛΗ-
ΝΩΜΕΝΟΙ ΣΥΝΟΛΟ

ΜΕΣΗ
ΗΜΕΡΗΣΙΑ

ΑΥΞΗΣΗ
1/9/20 -16/11/20 75 38 - 400 893 12
17/11/20 - 5/1/21 50 405 - 622 3.886 78
6/1/21 - 28/2/21 54 244 - 399 1.453 27
1/3/21 - 5/6/21 97 405 - 847 5.749 59
6/6 21 - 29/10/21 146 121 - 398 3.603 25
30/10/21 - 31/12/21 63 404 - 715 4.894 78
1/9/20 - 31/12/21 485 38 - 847 20.478 42

► Του ΜΑΝΟΛΗ Γ. ΔΡΕΤΤΑΚΗ

ΤΗ 15/12/21 ανακοινώθη
καν ία βασικά συμπεράσμα
τα μιας μελέτης των καθη
γητών Σωτήρη Τσιόδρα και 
Θεοδώρου Λύτρα, δημοσι
ευμένης στο ειδικό περιο
δικό Scandinavian Journal 
of Public Medicine, η οποία 
αφορούσε τους θανάτους 
και τους διασαφηνισμένους 
λόγω κορονοϊού στη χώρα 
μας από την 1/9/2020 μέχρι 
την 6.5.2021.

Το βασικό εύρημα της με
λέτης αυτής ήταν ότι η αύ
ξηση των θανάτων από κο- 
ρονοϊό επιταχύνεται όταν ο 
αριθμός των διασωληνωμέ- 
νων είναι άνω των 400 και 
ακόμη περισσότερο όταν 
είναι άνω των 800 λόγω 
της αυξημένης πίεσης που 

δέχεται το ΕΣΥ, εξαιτίας 
των πολλαπλών 

ελλείψεων που 
υπάρχουν(και 
αυξάνονται) 
σ’ αυτό.

Στο άρθρο 
αυτό θα εξε

τάσουμε εάν 
το προανα- 

φερθέν βασικό 
εύρημα της μελέτης 

αυτής για το 8μηνο Σεπτεμ
βρίου 2020 - Απριλίου 2021 
(πρώτο 8μηνο) ισχύει και 
για το δμηνο Μαΐου 2021 - 
Δεκεμβρίου 2021 (δεύτερο 
δμηνο).

Πριν προχωρήσουμε 
πρέπει να επισημάνουμε ότι 
οι δυο αυτές περίοδοι δια
φέρουν σε πολύ σημαντικά 
σημεία. Πιο συγκεκριμένα: 
(α) Το πρώτο δμηνο περι
λαμβάνει τους μήνες Ιανου
άριο - Μάρτιο (και ως γνω
στόν στους μήνες αυτούς ο 
ιός διαδίδεται ταχύτερα), 
ενώ το δεύτερο δεν τους 
περιλαμβάνει.
(β) Το πρώτο δμηνο περι
λαμβάνει τους πρώτους 
μήνες εμβολιασμού του 
πληθυσμού και το ποσο
στό των εμβολιασμένων 
ήταν πολύ χαμηλό, ενώ στο 
δεύτερο δμηνο το ποσοστό 
αυτό αυξανόταν συνεχώς, 
χωρίς όμως, δυστυχώς, να 
έχει φτάσει στα επιθυμητά 
επίπεδα.
(γ) Στη διάρκεια του πρώτου

δμήνου επιβλήθηκε ολικό 
lockdown με αποτέλεσμα 
τον περιορισμό της μεταδο
τικότητας του ιού και των 
συνεπειών της στη διάρ- 
κειά του, ενώ στο δεύτερο 
δεν επιβλήθηκε.
(δ) Τις τελευταίες μέρες του 
δεύτερου δμήνου εμφανί
στηκε η πολύ μεταδοτική με
τάλλαξη Ομικρον του ιού και 
δεν γνωρίζουμε -δεδομένου 
ότι συνυπάρχει με τη μετάλ
λαξη Δέλτα- τι επιπτώσεις 
θα έχει στον αριθμό των δι- 
ασωληνωμένων στο επόμε
νο διάστημα, ο αριθμός των 
οποίων εξακολουθεί να είναι 
άνω των 600.

Η ΜΕΘΟΔΟΣ που ακολου
θήσαμε προκειμένου να 
συγκρίνουμε τις δυο περιό
δους είναι η ακόλουθη:
(I) Το 16μηνο 1/9/20 - 
31/12/21, που περιλαμβάνει 
485 ημέρες, το χωρίσαμε σε 
υποπεριόδους ανάλογα με 
το αν ο αριθμός των διασω- 
ληνωμένων λόγω ιού στη 
διάρκεια τους κυμαινόταν 
άνω ή κάτω από τους 400. 
Υπάρχουν μεγάλες διαφο
ρές στον αριθμό των ημε
ρών που περιλαμβάνει η 
καθεμιά υποπερίοδος.
(II) Προκειμένου να γίνει 
σύγκριση των υποπεριόδων 
διαιρέσαμε τη συνολική αύ
ξηση των θανάτων στην 
καθεμιά με τον αριθμό των 
ημερών της διάρκειάς της, 
προκειμένου να βρούμε τη 
μέση ημερήσια αύξηση θα
νάτων σ’ αυτές.

Τα στοιχεία τα οποία 
χρησιμοποιήσαμε για τον 
αριθμό των διασωληνωμέ- 
νων και των θανάτων είναι 
εκείνα που ανακοινώνει ο

ΕΟΔΥ κάθε ημέρα.
Στην 1η στήλη του πίνα

κα δίνεται η χρονική διάρ
κεια της καθεμιάς υποπε- 
ριόδου και στην τελευταία 
γραμμή της η συνολική δι- 
άρκειά τους, στη 2η στήλη 
ο αριθμός των ημερών που 
περιλαμβάνει, στην 3η ο 
κατώτατος και ο ανώτατος 
αριθμός των διασωληνωμέ- 
νων ασθενών από ιό σ’ αυ
τήν, στην 4η η αύξηση των 
θανάτων στη διάρκειά της 
και στην τελευταία η μέση 
ημερήσια αύξηση θανάτων.

Από την τελευταία στήλη 
του πίνακα φαίνεται ότι την 
υποπερίοδο:
• 1/9/20-16/11/20 η Μέση 
Ημερήσια Αύξηση Θανάτων 
(ΜΗΑΘ) ήταν πολύ χαμηλή.
• 17/11/20-5/1/21 η ΜΗΑΘ 
ήταν 6πλάσια της προηγού
μενης περιόδου.
• 6/1/21-28/2/21 η ΜΗΑΘ 
μειώθηκε περίπου στο ένα 
τρίτο της προηγούμενης πε
ριόδου,.
• 1/3/21 - 5/6/21 η ΜΗΑΘ 
ήταν διπλάσια της προη
γούμενης περιόδου.
• 6/6/21 - 29/10/21 (σχε
δόν 5 μήνες), η ΜΗΑΘ ήταν 
μικρότερη από τη μισή της 
προηγούμενης περιόδου.
• Τέλος την υποπερίοδο 
30/10/21-31/12/21 ήταν 
τριπλάσια της προηγού
μενης περιόδου και ίση 
με εκείνη της περιόδου 
17/11/20-5/1/21, παρά το 
υψηλό ποσοστό εμβολια
σμού του πληθυσμού.

Από τα όσα προαναφέρ- 
θηκαν φάνηκε ότι το βασικό 
εύρημα της μελέτης των κα
θηγητών Σωτήρη Τσιόδρα 
και Θεοδώρου Λύτρα ότι το 
πρώτο δμηνο η αύξηση των

θανάτων από κορονοϊό επι
ταχυνόταν όταν οι διασω- 
ληνωμένοι ξεπερνούσαν τις 
400 και αυξανόταν η πίεση 
στο ΕΣΥ με πολλούς νοση
λευόμενους για κορονοϊό, 
ισχύει και το δεύτερο δμη
νο για τους ίδιους λόγους 
που αναφέρουν οι καθη
γητές, δηλαδή την ανεπάρ
κεια ΜΕΘ και την έλλειψη 
του αναγκαίου ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσω
πικού για την καθεμιά από 
τις υπάρχουσες, αλλά και 
γενικότερα τη διαχρονική 
ύπαρξη μεγάλου αριθμού 
κενών θέσεων ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσω
πικού στα νοσοκομεία. Οι 
ελλείψεις αυτές, αντί να 
μειωθούν, οξύνθηκαν με τη 
απομάκρυνση από τα νοσο
κομεία όσων δεν είχαν εμ
βολιαστεί.

ΕΙΝΑΙ ΠΡΟΦΑΝΕΣ ότι οι ευ
θύνες της κυβέρνησης για 
τον τρόπο με το οποίο αντι
μετώπισε και εξακολουθεί 
να αντιμετωπίζει την παν
δημία του κορονοϊού (μη 
κάλυψη των ελλείψεων 
που προαναφέρθηκαν, μη 
έγκαιρη επιβολή των ανα
γκαίων περιοριστικών μέ
τρων και παλινωδίες γι’ αυ
τά και ο ανεπαρκής έλεγχος 
της εφαρμογής τους) είναι 
τεράστιες. Αν οι ελλείψεις 
αυτές είχαν καλυφθεί και 
λαμβάνονταν τα αναγκαία 
μέτρα εγκαίρως, θα είχε 
σωθεί ένα σημαντικό ποσο
στό των συνανθρώπων που 
έχασαν τη ζωή τους από κο- 
ρονοϊό.
'Πρώην: ανιιπρόεδροε ms 
Boufins, unoupyos και καθηγητήε 
ins ΑΣΟΕΕ
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1  Πρόταση για τη δημόσια υγεία στα μικρά νησιά
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

100.48 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τήλος

Πρόταση για τη δημόσια 
υγεία στα μικρά νησιά

Τη δική της πρόταση για τη δημόσια υγεία στα μικρά 
νησιά καταθέτει η δήμαρχος Τήλου Μαρία Καμμά- 
Αλειφέρη, έπειτα από πρόσκληση του προέδρου του 
Δικτύου ΕΔΔΥΠΠΥ και περιφερειάρχη Αττικής Γιώρ- 
γου Πατούλη. Η δήμαρχοςΤήλου προτείνει:
• Το μηνιαίο επίδομα του υπουργείου να το λαμβάνουν

και οι ειδικευμένοι ιατροί όπως οι αγροτικοί.
• Να μηνισχύειτο πλαφόνεφημέρευσηςόπως σήμε

ρα. αλλά στα άγονα και μικρά νησιά να μπορούν οι ει- 
δικευμένοι ιατροί να βάζουν ενεργείς εφημερίες 
όλες τις ημέρες που εφημερεύουν.

• Να χορηγούνται όταν οι συνθήκες το επιτρέπουν 5 
ρεπό εφημερίαςτον μήνα.

• Κάθε χρόνο η ΔΥΠΕ να καλύπτει το κόστος για τη συμ
μετοχή σε ένα τουλάχιστον συνέδριο συναφές με 
την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας.

• Το υπουργείο να υποχρεώνει και να καλύπτειτο κό
στος συμμετοχής στον ιατρό τουλάχιστον μία φορά 
να παρακολουθήσει το πρόγραμμα μετεκπαίδευσης 
στην Επείγουσα Ιατρική του ΕΚΑΒ.
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1  Ευρεία σύσκεψη για την υποστελέχωση του
νοσοκομείου Κέρκυρας

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

283.97 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

του νοσοκομείου Κερκυ

Ιόνια Νησιά

Προσλήψεις ιατρικού, παραϊατρικού, νοσηλευτικού καιλοιπού 
προσωπικού έχει ανάγκη το Γενικό Νοσοκομείο Κέρκυρας, προ- 
κειμένου να αντεπεξέλθει στις ανάγκες που προκαλούν η πανδη
μία, καθώς και η υπεραύξηση του πληθυσμού κατάτηντουριστική 

περίοδο. Σε αυτό το συμπέρασμα κατέληξε ειδική σύσκεψη υπό 
την οικεία περιφερειάρχη Ρόδη Κράτσα-Τσαγκαροπούλου με την 
αρμόδια αντιπεριφερειάρχη Δημόσιας Υγείας, Κοινωνικής Συνο
χής, τον διοικητή του νοσοκομείου και εκπροσώπους των συνδι- 
καλιστικών οργάνων των εργαζομένων στο Γενικό Νοσοκομείο. 
Αποφασίστηκε να γίνει ειδική παράσταση στον υπουργό Υγείας, 

προκειμένου να ικανοποιηθεί το αίτημα γενικής στελέχωσης του 
ΓΝΚ. Στην ειδική σύσκεψη συζητήθηκε επίσης η δυνατότητα ενί

σχυσης και ανα βάθμ ίσης της Ψυχιατρικής Κλινικής του ΓΝ Κ.

tupeia σύσκεψη για την
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1  Έγκλημα στο «Λοιμωδών»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

955.16 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Του Νίκου 
Τσιαμισίκα

Κλειστή παραμένει η κλινική 
θεραπειΊκ covid-19, με 50 
καινουργή kcves λειτουργικέ$ 
n\ms, στο παλιό Λοιμωδών 
«Αγία Βαρβάρα» στο Αιγάλεω, 
παρότι είχε λειτουργήσει 
κανονικά στα πρώτα τρία κύματα 
ins νόσου και είχε εξυπηρετήσει 
xiMes ασθενεί^.
Το κτήριο που περιέχει την κλινική για τον 
covid-19, παρότι είναι σε άριστη κατάστα
ση, παραμένει σφαλιστό, όπωε επίσηε 
σφαλιστό παραμένει και το φρεσκοβαμ- 
μένο κτήριο με τα χειρουργεία. Τα μόνα 
τμήματα που λειτουργούν είναι εκείνα που 
φιλοξενούν 8 γραμμέε εμβολιασμού, ακό
μη και παιδικού, αναδεικνύονταε μ' ευκρί
νεια κρυστάλλου ποια είναι η προτεραιό
τητα tns κυβέρνησηε Μητσοτάκη και του 
υπουργείου Υγείαε: Ο εμβολιασμόε και 
μόνο ο εμβολιασμόε.

Υποστελέχωση
Επισήμωε οι κλινικέε δεν λειτουργούν 
λόγω υποστελέχωσηε καθώε, ακόμη κι 
όταν λειτουργούσαν στα πρώτα τρία κύμα
τα τηε πανδημίαε, λειτουργούσαν με δύ
ναμη προσωπικού δανεισμένη από άλλα 
νοσοκομεία, αφού υπάγονται στο Κρατι
κό Νίκαιαε.

Ο χώροε στον οποίο φιλοξενείται το 
νοσοκομείο «Αγία Βαρβάρα» είναι εντυ
πωσιακά άπλετοε και οι εγκαταστάσειε 
λειτουργικέε.Όλεε οι εγκαταστάσειε; Βε- 
βαίωε όχι, καθώε ολόκληρα κτήρια έχουν 
παραδοθεί σε πλιάτσικο από αγνώστουε, 
οι οποίοι γκρέμισαν τον τοίχο από παρα
κείμενη παιδική χαρά, εισβάλλουν όποτε 
θέλουν και αρπάζουν οτιδήποτε μπορεί να 
έχει αξία.

Κστπστράφπκε το μαγειρείο
Χαρακτηριστική είναι η περίπτωση που 
φέρνει στη δημοσιότητα κατ' αποκλειστι
κότητα το «Μακελειό», με τα υπερσύγχρο
να μαγειρεία, τα οποία έχουν καταληστευ
τεί, βανδαλιστεί και πλιατσικολογηθεί, 
παρά τιε προσπάθειεε του προσωπικού 
να τιε οχυρώσει με σιδερένια κάγκελα. 
Τ ο μαγειρείο έχει καταστεί πλέον εντελώε 
άχρηστο. Ποιοε μπορεί να πιστέψει, λοι
πόν, τα κροκοδείλια δάκρυα τηε κυβέρ- 
νησηε για τουε θανάτουε από κορωνοϊό, 
και τη δήθεν στρατολόγηση ιδιωτικών ια
τρικών φορέων και κλινικών για ν' αντι
μετωπιστεί η πανδημία, όταν δεν αξιολο
γούνται πανέτοιμεε εγκαταστάσειε και δεν 
προσλαμβάνεται απαραίτητο προσωπικό;

Έκλεισαν ιη μονάδα covid-19 την ώρα που νοσηλεύουν rous ασθενείε σια ράντζα 
oious διαδρόμουε, σε όλα τα εφημερεύονια νοσοκομεία

Πού πάνε τα χρήματα των Ελλήνων φορο
λογούμενων κ. Σταΐκούρα; Γ ιατί παραμέ
νει κλειστή η κλινική covid-19 και τα χει
ρουργεία σ' ένα περιφερειακό νοσοκο
μείο, τόσο μεγάληε σημασίαε για την Αθή
να. κ. Πλεύρη, όπου σε κάθε εφημερία, 30 
με 40 ασθενείε είτε στο «Αττικόν» είτε 
στο «Νίκαιαε» και σε άλλα νοσοκομεία, 
αποδεδειγμένα νοσηλεύονται, ή μάλλον 
«αποθηκεύονται», μέχρι να πεθάνουν στα 
ράντζα των διαδρόμων σε κάθε όροφο;

Ποιοε άλλοε έχει την πολιτική ευθύνη 
εκτόε από το υπουργείο Υγείαε για τα 
μαύρα χάλια του «Αγία Βαρβάρα» και 
πόσο περιμένετε κ. Πλεύρη να σαε «κρά
ξουν» εργαζόμενοι και κοινωνικοί 
φορείε για να λάβετε επιτέλουε μια 
σωστή απόφαση για πραγματική αξιοποί
ηση των 41 κλειστών με λουκέτο νοσοκο
μείων. σε ολόκληρη την Ελλάδα; Και δεν 
τολμάμε καν να ρωτήσουμε για ποιον 
λόγο άραγε, έκλεισαν αυτά τα νοσοκο
μεία. Πώε θ’ αντιπαλέψετε τιε κατηγορί- 
εε τηε αξιωματικήε αντιπολίτευσηε, ότι 
ευνοείτε σκανδαλωδώε τον ιδιωτικό 
τομέα υγείαε. σε βάροε του ΕΣΥ. όταν 
ολόκληρα νοσοκομεία, όχι ξεχασμένα 
κάπου στην άλλη άκρη τηε χώραε, αλλά 
στο κέντρο τηε πρωτεύουσαε του ελληνι
κού κράτουε. βρίσκονται σε τέτοια κατά
σταση και επιστρατεύονται μόνο για να 
«μπολιάσουν» τον κοσμάκη;

Τ ο κτήριο τηε κλινικήε covid-19 σφαλιστό και κλει
δωμένο. 50 ολοκαίνουργιεε κλίνεε σε αχρηστία.

Λουκέτο έχει μπει και στο κτήριο των χειρουργείων. 
Οι κλινικέε χάσκουν σαν φαντάσματα.

Βανδαλισμένα και πλιατσικολογημένα από άγνω- 
στουε τα μαγειρεία. Εκατομμύρια ευρώ δημόσιου 
χρήματοε χαρισμένα στουε ριφιφίδεε σκραπατζήδεε.

Εγκλημα στο «Λοιμωδών»
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ Θεραϊιευτηπι

ΔΥΤΙΚΗΣ ATT KM
,, Γτ ,ΓΙ. Τγ 1 IkriL HA6HIEQNΗ ΑΓΙΑ ΒΑΡΒΑΡΑ» aytikm aw

ενε

Το παλιό «Λοιμω
δών», στα πρώτα τρία 
κύματα τηε πανδημίαε 
εξυπηρέτησε χιλιάδεε 

περιστατικά.

από Σταΐκούρα 
και Πλεύρη
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